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Transcriptie van Elias, (redactie door KFBR), [vertaald door KFNL] 

 

Mehran Tavakoli Keshe - Ja, hartelijk dank. Goedemorgen, goedendag, 

zoals gewoonlijk, waar en wanneer je ook luistert naar deze serie 

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Stichting. Zoals 

gewoonlijk verwelkomen we je weer en ik hoop voor degenen onder jullie 

die geloven in de weg van Christus, dat je een prachtige kerst hebt gehad. 

En ik weet zeker dat jullie in de komende dagen het Christelijke Nieuwjaar 

zullen vieren. (:10) En dan gaan we weer over tot de orde van de dag, totdat 

er ergens weer een nieuw jaar aanbreekt. Waarschijnlijk komen we bij het 

Chinese Nieuwjaar in 9 februari, en dan komen we bij het Iraanse 

Nieuwjaar, in 21 maart, en dan nog meer Nieuwjaren, en voor altijd 

Nieuwjaren, we zijn goed in het vieren. Ik hoop dat je ervan geniet, waar je 

ook bent. 

 

Het proces van het lesgeven van de afgelopen weken, heeft ons in een 

hele mooie positie gebracht, en, zoals jullie allemaal weten, eindigt ons 

lesgeven niet met donderdagsessies, we doen veel onderzoek, veel werk 

op de achtergrond, waar jullie als Kenniszoekers (KS) in komen, en we 

zullen zien dat het leven op dezelfde manier doorgaat, op dezelfde 

manier, voor ons allemaal. << audio cut >>... 

 

Het onderricht van vorige week was een van de, wat ik noem, zeer 

fundamentele, het openen van je ogen in hoe je verbonden bent met de 

Schepper, en hoe je deel bent van de Schepping, en je uiteindelijk iets 

creëert, ergens. Op een bepaalde manier heeft het beeld dat je wilt creëren, 



(:12) wanneer je ergens in de dimensie (D) van je, wat ik noem, Ziel landt, al 

een dimensie van een andere Ziel, die geland is om deel uit te maken van 

de velden van je creatie, die je Schepper is. Als we dit begrijpen, als jullie het 

potentieel en de ernst van de kennis begrijpen die vorige week werd 

doorgegeven. Velen van jullie zullen gaan begrijpen dat het nieuwe begin 

is begonnen, voor zovele Zielen, voor zovele van hen die zich bewust 

worden van deze verandering, van deze vooruitgang, van deze nieuwe 

manier van leven, deze nieuwe manier van beschouwen om deel uit te 

maken van en te zijn in, en deel uit te maken van Totaliteit. 

 

Waarom volgt de Keshe Foundation dit pad? Waarom werkt de Keshe 

Foundation aan deze weg van nieuwe dimensie, als een wetenschappelijke 

organisatie, wat heeft ons werk en ons leven te maken met de Ziel? 

Waarom moeten we dit pad bewandelen dat we, wat ik noem, proberen te 

verbinden, om er deel van uit te maken? En hoe we de kennis van het 

verleden, het heden en wat deel zal uitmaken van de kennis van de 

toekomst, samenvoegen. (:14) 

 

Een van de meest interessante dingen voor de mens is om terug te gaan, 

om te begrijpen wat er in het verleden was, wat er nu voor ons ligt en waar 

we nu zijn. De kennis van de Ziel is het deel dat we nooit begrepen. We 

begrijpen de lichamelijkheid (P), we hebben er medicijnen voor gemaakt, 

we hebben er gereedschap voor gemaakt, we verplaatsen het, we krijgen 

er een ezel op, en we op een ezel stappen en alles op andere manieren, we 

verplaatsen het. En zoals ik al zei vanaf de allereerste leringen, is de Ziel van 

de Mens (STM) uitgeloogd door de lichamelijkheid van de man. En nu we 

aan het einde van de training komen, zo'n 500 en oneven leringen, 

begrijpen we dat het uitlogen nog steeds aan de gang is, tenzij we het 

proberen te veranderen. En de uitloging is eigenlijk niet de lichamelijkheid 



van de man. De uitloging is de magnetische (M) veldomgeving, die de 

manifestatie dicteert van de, wat wij noemen, de lichamelijkheid. 

 

Op een bepaalde manier, als je de Ziel ergens neerzet, en in respect en in 

interactie met zijn omgeving, manifesteert het zich in de lichamelijkheid 

van, letterlijk, wat het zal zijn. Het is als deeg. Hoe je het verwarmt, hoe je 

het opwarmt, hoe je het manifesteert, zal afhangen van wat het zal zijn en 

wat de omgeving in dat deeg stopt. Het wordt een brood, het wordt een 

cake, het is iets anders en wat dan ook. Maar in feite, in essentie, is het nog 

steeds hetzelfde meel, hetzelfde deeg, de Stralen van de Schepping van de 

Schepper. (:16) Als we dit eenmaal begrijpen, beslist de mens welke kant hij 

opgaat, welke kant hij opgaat. 

 

We kozen ervoor om te negeren. Religies brachten ons dit, negeren. Onze 

zwakheden ten opzichte van onze omgeving brachten ons ertoe om 

dingen te accepteren en ervan te maken, zonder werkelijk naar binnen te 

gaan. We zagen vuur, we kopieerden, we zagen wind, we kopieerden, we 

zagen vogel, we kopieerden het. Maar we hebben nooit de dimensie van de 

Schepping gekopieerd. We hebben nooit gekopieerd wat onze Schepper 

creëerde. We structureren onszelf in het kopiëren van de materietoestand. 

Maar we hebben ons nooit gestructureerd om de magnetische veldsterkte 

te begrijpen, die de materie creëert, de essentie van de velden van het 

universum. Dan wordt een structuur als de Keshe Foundation een nomade, 

omdat we aan beide kanten staan, we onderwijzen beide en we begrijpen 

welke kant je op wilt. En zoals ik altijd zeg, in het Farsi zeggen we: als je niet 

wilt opvallen, word dan deel van de menigte. 

 

Dus, terwijl je deel werd van de menigte, leerden we je over de Gans en al 

het andere, wat we zeiden, om je tot het punt van begrip van je Ziel te 



brengen. Maar toch, je moet begrijpen wat deze Ziel doet, wanneer het 

teruggaat. Als je teruggaat naar de geschiedenis van de mens, de 

geschiedenis van het begrijpen van de mens, dan is het cultuur. Als je 

teruggaat naar de tijd voordat een religie begon, creëerden mensen 

zichzelf goden, (:18) omdat ze zagen dat ze een kracht nodig hadden, ze 

zagen dat ze een macht nodig hadden, ze zagen dat ze verbonden 

moesten zijn met iets groters. Ze hebben nooit begrepen dat zij dat grotere 

deel zijn. Toen ze fysieker werden, bouwden ze beelden, godinnen. En 

werden fysieker. We zitten nog steeds in dat dilemma van lichamelijkheid, 

het aanbidden van standbeelden, en we houden onszelf voor de gek, want 

we zijn gemoderniseerd, we zijn opgeleid. Tot nu toe aanbaden we 

standbeelden op stenen, in de tempels en op god weet waar. 

 

Maar met het christendom zijn we een stap volwassener geworden. We 

dragen het beeld om onze nek. Er is geen verschil, we zijn nog steeds 

heidenen. Kijk naar het kruis, jullie vieren Kerstmis en is er iets veranderd 

ten opzichte van de tijd van de heidenen? Niet echt. Jullie zijn erin 

geslaagd om de tempels en de standbeelden af te breken en jullie hebben 

het om je nek gehangen. En om te laten zien dat jullie machtiger zijn en de 

situatie om jullie heen beter begrijpen, zetten jullie er een standbeeld van 

een man bovenop, wat de Romeinen wilden dat jullie deden. 

 

Dus op de een of andere manier gaan we nog steeds door met het vereren 

van lichamelijkheid en standbeeld in het schrift, dat we om onze nek 

dragen als een "Allah en een Maan". we dragen het als een kruis, de Joden 

zetten er een ster op en we aanbidden verschillende dingen in 

verschillende dimensies. We zijn nog niet op het punt gekomen om deze 

dingen weg te doen. (:20) En we vieren het. Het teken van Mekka, dat de 

Maan betekent, is een symbool van de Islam geworden. Daarom hebben 



moslims de Maan. Mekka in de traditionele naam van het, wat wij noemen, 

het schiereiland van Saoedi-Arabië betekent Maan. En toen ze ervoor kozen 

om de hoofdstad te worden, werden ze het teken van de Maan. En dat is 

het teken van de Islam, wat de stad Mekka betekent. 

 

Je draagt het kruis met je mee, je viert het met je mee. En je zet een man 

die, later, over drie maanden, zet je hem erop, je noemt het het kruis, en je 

zet hem in nieuwe tempels, nieuwe beeldenhuizen, je noemt het kerken. Je 

loopt de kerk in en je ziet hem daar nog steeds hangen. Jullie zijn niet 

veranderd van heidendom. Je hebt het alleen meer verheerlijkt en dat 

dragen we allemaal om onze nek. En de Joden doen hetzelfde, met de 

"Davidster" en de rest. En het is er altijd geweest. 

 

Met het onderricht van de Keshe Foundation, door de structuur van de Ziel 

te begrijpen, begrijp je dat je van deze dingen bent losgemaakt. Je bent 

verbonden met de Schepper, je bent verbonden met, wat je noemt, het 

licht van de STM. En dit zal je meer kennis brengen, dit brengt je meer 

begrip, dit brengt je om te begrijpen, om niet bang te zijn van een gebouw, 

van een wat ik noem, "stadion," of wat we de man ook noemen. (:22) Het 

eigenlijke speelveld van de Ziel is het Universum (U). Het speelveld van de 

man in de dimensie van lichamelijkheid, om zichzelf te zijn, is alleen de 

Aarde. 

 

In onze leringen, in het proces dat komt om het proces te begrijpen, 

worden we meer en meer, we brengen het binnen in de naam van een of 

ander onbewust begrip, we zetten het zelfs op onze vlaggen, het is een 

andere manier van aanbidden. En we laten het niet los, omdat we nooit 

begrepen hebben wat de Ziel is. Het is ons in onszelf. Als je kijkt naar de 

verschillende vlaggen met de verschillende emblemen in het midden, dan 



is dat een andere manier van aanbidden, een andere manier van 

heidendom, een andere manier van beelden ophangen. Als je bestudeert 

hoe diepgeworteld dit aanbidden van standbeelden is, zul je versteld staan. 

 

Jaren geleden bestudeerde ik de vlag van Iran. Toen de moslims aan de 

macht kwamen, brachten ze ons de Maan en toen ze Ayatollahs kregen, 

kregen ze allerlei krommingen van de Maan, die ze in de vlag stopten. Wat 

betekent dit? Het is een ander aanbidden van een standbeeld. De oude 

vlag van Iran had een leeuw met een zwaard in de hand en de Zon. Dat was 

de totaliteit van een andere manier om God te aanbidden. Als we Sjah 

zeggen, en dan "Sjah van Sjah" betekent de, voor jullie "Koning van de 

Koning," maar "Sjah" woord komt van het ?? woord in de tijd toen de Mens 

de macht van de Schepper begreep, (:24) God betekent Sjah. Wat wij de 

Sjah noemen, betekent God van de Goden. Het woord Sjah komt uit een 

diepgewortelde, wat wij noemen, cultuur, die de Zon betekent, opkomst 

van de Zon met krijger-schap. Want het komt van het woord dat betekent 

dat de zon opkomt uit het oosten, met een oorlogszuchtige houding. Dus 

kozen ze een leeuw met het zwaard. Maar het komt met de opkomst van 

de Zon, ze zetten de Zon bovenop de leeuw. En niemand heeft het ooit 

begrepen. Waar eigenlijk het woord "Shah" God betekent. "God van de 

Goden." En onbewust begrijpen we het nu niet, maar in het verleden 

betekende het God van de Goden. Je verandert het in Koningen, en dan zet 

je er andere dingen op. 

Dus, zie je, onbewust heeft de Schepper en de kracht van de Schepping 

ons dit gebracht. In de oude, oude tijd, waren de Goden twee Goden. 

Goden die opkomen aan de kant van de zon, uit het oosten, en een God die 

ondergaat aan de (??) oostkant. De opkomst van de Zon aan de Westkant, 

was altijd een vechtende God, moest vechten en gewoon komen om te 

creëren. En dan, omdat het kwam met de opkomst van de Zon, maakten 



ze de leeuw als dat vechten, dat altijd de leeuw was de machtige, met alle 

oorlogen, met het zwaard, dat was de man het vechten, en dan zetten ze 

de Zon er bovenop, (:26) die kwam als de tweede Shah, dat is de God van 

de Goden. Eén is de God van het licht en één is de God van strijd en macht. 

En onbewust zijn we zo geworden. Kijk naar de vlag van de andere naties. 

We hebben voortdurend dezelfde weg gevolgd. Moslims kwamen met de 

Maan. 

Nogmaals, heidendom, we aanbidden nog steeds Mekka. Ik bedoel, uit het 

zuiden van het schiereiland. Mekka, de stad Mekka, bestond niet zoals we 

het nu kennen. Het is een steen die we zien, het is een cultuur die van het 

zuidelijke schiereiland kwam, en het werd een deel van de steen, mensen 

aanbidden in een andere richting. 

 

Het is dus nooit veranderd. We gingen uit van de vlag, we gingen uit van 

de plaatsen waar we aanbaden en al het andere, we vertrouwden altijd op 

onze omgeving. Maar we geloofden in iets boven ons, de God. En toen 

veranderde iedereen de naam op een andere manier om erbij te passen. 

Omdat de mens nooit begrepen heeft dat zijn Ziel de Schepper is, 

verbonden is met de Schepper. 

 

Als je naar de naam Islam kijkt. Nogmaals, alle talen van het Midden-

Oosten betekenen de Schepper. Islam betekent, komt van de Schepper. 

Mohammed koos de naam bewust, omdat de mensen in die tijd begrepen 

dat dit de religie van de Schepper was. Ga terug naar de wortel van de 

namen. (:28) Waarom noem je het Shalom? Het is hetzelfde. Waarom 

noem je het Jeruzalem? Dit komt allemaal van dezelfde naam, de God, de 

Schepper. Waar de God van het Oosten tegenover de God van het Westen 

staat. De God van het Westen gaat voor Shalom, wat de Vreedzame 

betekent. Wanneer je op het Westen zit. Jeruzalem ligt aan de westkant 



van het geheel, voor de, wat wij noemen, de zee. En het was waar de vrede 

landt. Land van Vrede, land, waar de richting van vrede is. Dus, we 

begrijpen het niet, we zijn de wortel van onze taal vergeten, en degenen 

die het wel begrepen hebben, hebben het misbruikt, of gebruikt, om ons te 

nomineren. 

 

Alle woorden die we spreken, zijn allemaal met elkaar verbonden, vooral in 

het Midden-Oosten en het christendom, jodendom en islam komen 

allemaal uit de tijd dat onze voorouders de Schepper begrepen. En dat 

spoor zijn we kwijtgeraakt. Ze aanbaden geen standbeelden, ze hingen 

geen kruis op. Mensen gebruikten het, waar ze het begrepen, om het op te 

zetten. Hetzelfde, als we gaan, praten we over ?? Salima, Salima is hetzelfde. 

Het komt van hetzelfde basiswoord, wat betekent: "Degene die vrede bezit 

door God." Als we "Salam" zeggen, is het hetzelfde, het betekent vrede. Het 

betekent, wat het kwam uit de taal van het verleden, drie, vier, vijfduizend 

jaar geleden, maar nu was het gewoon een woord, omdat we de cultuur 

vergaten. En degenen die het begrepen, misbruikten het. En de leer van de 

Keshe Foundation is om deze aan het licht te brengen. (:30) Als je het 

begrijpt, ben jij het licht. Het maakt niet uit of je in het Oosten of in het 

Westen woont. Je staat op van de ene kant en je gaat naar de andere kant. 

De leer van de Keshe Foundation brengt dus de leer van het verleden, het 

begrijpen van het verleden, de cultuur en de huidige tijd. En de vrijheid van 

de mens van de dimensie van lichamelijkheid (D of P). Ga op zoek, nu we de 

vrijheid van het internet hebben, naar de cultuur van jullie taal, wat de 

woorden betekenen en hoe we tot hier zijn gekomen. En hoe onze heersers 

en de priesters, en anderen zelfs henzelf hebben misbruikt, niet begrijpend, 

maar wetend dat het de fysicaliteit controleert om de STM te controleren, 

dan kan het gedaan worden. 

 



De mens zal nooit zijn vrijheid vinden. De vrijheid van zijn Ziel, de vrijheid is 

verbondenheid met zijn Schepper. De geschiedenis van de mens 

begrijpen, zoals ik al eerder zei, al het andere kon vervalst worden. We 

hebben een valse Bijbel gemaakt voor de Romeinen, we hebben een deel 

van de Koran hetzelfde gemaakt, maar als we in de details van de Koran 

duiken, komen we erachter hoeveel ervan verzonnen is, niet klopt, niet 

werkt. En hetzelfde, erger is het met de Joden, en het ergste lot, de Bahá'ís, 

en de Boeddhisten, ze hebben het allemaal vervalst. Allemaal maakten ze 

het nep groter, omdat ze bij de anderen moesten passen. (:32) 

 

Nu je de dimensie van je Ziel kent, kan niemand het faken. Omdat het voor 

jou is, kun je de kracht, de velden van het Universum bereizen. En dit is 

waar je voor moet kiezen. We creëren de gereedschappen, we brengen de 

dimensies voor je, om te begrijpen hoe je het lichaam van de mens in 

vliegtuigen, een auto en een ezel kunt laten reizen. Hoe kun je nu de STM 

reizen, op de kracht van zichzelf, zonder ezel, zonder vliegtuig. Omdat het 

het krachtveld van de reissnelheid van de Ziel van de Schepper (STC) bezit. 

Het is aan jou om te beslissen, waar het te manifesteren, waar het te 

vertragen, waar bepaalde parameters te veranderen, om het manifestatie 

te geven, en het in te pakken en te gaan en ergens anders tenten te 

openen op een andere manier. Dan wordt een heleboel duidelijk. 

 

Als we je vertellen dat we hier al duizenden jaren zijn, is het hetzelfde. We 

hebben een STM gekozen, we openen een tent, het komt de tijd van Mozes. 

We pakken de tent in, we reizen rond, we duiken weer op, in een andere 

dimensie van lichamelijkheid, we noemen het de tijd van Christus, en dan 

Mohammed en de rest. Maar het is dezelfde nomade, het is dezelfde Ziel. 

 

Dan begrijp je welke reis je Ziel moet maken en waarheen. En wanneer je 



goed geïnformeerd bent in de Ziel, en dan, wanneer de tijd komt dat je de 

Schepper wordt, laat je deze misbruiken niet toe in de tijd waar de STM 

misbruikt werd, (:34) in de lichamelijkheid van de mens. Soms worden we 

nog gekker dan gek, we doen het, we plakken het op ons hoofd, om ons te 

herinneren hoe dom we zijn. We noemen het de tulbanden. Als je sommige 

Joden ziet, hebben ze een klein zwart blokje voor hun voorhoofd. In plaats 

van tegen de muur van de Grote Muur te slaan, slaan ze het daar in en slaan 

ze het op hun voorhoofd, dag en nacht. Vervolgens luiden we het als een 

bel in de tempels van Tibet, en we doen er van alles mee, of bonzen 17 keer 

per dag met ons hoofd op de grond, in naam van de Islam. Om er zeker van 

te zijn dat de Ziel is ingekapseld en we de lichamelijkheid kunnen 

gebruiken, in welke naam dan ook. 

 

En zoals ik al zei, veel mensen vinden het niet leuk, want ze kunnen je niet 

beroven, de man kan geen "cushy life" hebben, tienduizenden gegeven als 

priester, en Mullahs, en de Rabbijnen, en de rest. Ook al kunnen ze niet 

eens de boeken lezen van de God, die zij geschapen hebben... zichzelf. Dan 

begrijp je, omdat er geen boeken zijn in de dimensie van de STM, niemand 

kan bedriegen en niemand kan een rabbijn of ayatollah worden. We 

werken met iedereen, we werken met beide dimensies, omdat we ons 

bewust zijn van hun zwakheden en ons bewust zijn van de kracht van de 

STM. 

 

In het proces van de Schepping moet de mens dit begrijpen, dat hij niet 

alleen op Aarde niet misbruikt mag worden, (:36) dan wanneer hij door de 

Ruimte reist, hij niet toestaat dat zijn Ziel misbruiker van de anderen wordt. 

En het tweede is belangrijker dan het eerste, want hier, op de fysieke 

dimensie, word je misbruikt, misbruikt. 

 



Doorgaan met dit proces van begrijpen, doorgaan met dit proces van, 

wat ik noem, voltooiing van het proces. We brengen je geleidelijk op het 

punt dat je zult zien, zult begrijpen, dat de anderen je Ziel zullen zien. En 

wanneer je terugkeert naar de dimensie van lichamelijkheid, dan laat je 

die achter je. Het is zo wanneer je gehypnotiseerd bent, je dingen doet 

waarvan je niet gelooft dat het gedaan kan worden, wanneer ze je de 

video laten zien van wat je gedaan hebt, zeg je: "Dit ben ik niet, ik heb dit 

niet gedaan." Of wanneer we de STM toestaan het over te nemen en we 

het dan filmen, dan zeggen we: "Nee, dat zou ik niet kunnen." 

 

Zoals ik al tegen je zei, heb ik dat bewust gedaan in een paar gevallen 

waarbij we betrokken waren. Een vrouw die min of meer geen hersenen 

had, met het Soul-gedeelte werd niet aangeraakt om te lopen, en toen ze 

op het bed zat nadat we de video hadden laten zien, zei ze: "Ik kan niet 

lopen." Ik zei: "Dit is jouw video die loopt." Omdat we met de Ziel lopen, niet 

met de lichamelijkheid, (:38) en de Ziel neemt de dimensie van 

lichamelijkheid over. We lieten dat zien met Naomi in het ziekenhuis, zoals 

ik eerder zei. 

 

We weten dus hoe we de STM de fysicaliteit kunnen laten veranderen. En 

zoals ik al zei, we zijn geen magiërs, we laten nooit magie zien, we leggen 

uit wat we doen, dan begrijp je het. En in dat proces is het aan jou om de 

kracht van je Ziel te begrijpen. En als je eenmaal begrijpt dat de kracht 

teruggaat naar de Ethos van Mitra, denk er dan goed mee, praat er goed 

mee en handel er goed mee. Want zelfs de Zielen denken en praten en 

doen dingen. 

 

De Ziel heeft een Ziel, de Ziel heeft een structuur en dit is hoe je 

communiceert. En in dat proces tonen jullie de manifestatie van jullie 



schoonheid. Onze taak als leraren is voor jullie, voor ons, om de waarde van 

de kennis van de Schepping te begrijpen. Voor ons allemaal om de 

dimensie van de Schepping te begrijpen, in beide dimensies van de 

lichamelijkheid, of het nu op deze planeet is, op de Maan, een andere 

positie in het Universum, maar dezelfde Ziel. Alleen omdat je de kleren van 

een aap draagt, maakt dat je nog geen aap, toch? Want van binnen ben jij 

het. 

(:40) Wanneer je naar een andere dimensie gaat en je lichamelijkheid 

verandert, is de Ziel nog steeds je Ziel, ongeacht dimensie, positie. 

 

En daarom hebben we transmutatie geïntroduceerd. Wat betekent dat je 

tot nu toe hebt getransfereerd, gereisd, nu transmuteer je. Jullie reizen in 

het lichaam van de man, jullie verplaatsen het lichaam van de man van de 

ene plaats naar de andere, in een andere doos of wat dan ook. Nu leer je te 

transmuteren, wat betekent dat je reist met de kracht van de energieën 

van het universum met je energie en niet met je fysiek. 

Dan komt er een punt. Hoe zou ik de verandering accepteren? Hoe kan ik 

niet bang zijn voor wat ik zie? Door mijn eigen bestaan te ontkennen, 

wanneer ik in Mon ben in de kracht die ik verschijn, voor wat ik gedaan heb, 

wat ik beheers, eindig ik als een steen. En iemand neemt een foto, je was er 

niet, je transmuteerde, je bent een steen. Die steen ben jij. Nu begrijp je dat 

het onderricht zegt: "Zelfs een steen heeft een Ziel." Omdat jij het bent die 

veranderd is in die steen. 

 

Nu komen we bij een ander punt en dimensie van begrip. Nu je deze 

kennis hebt, wat ga je ermee doen? (:42) Wat ga je ermee doen, nu je de 

verbinding met andere Zielen tot stand hebt gebracht? Ga je het 

beoefenen, versterken en van beide genieten? Zoals je geniet van de 

wandeling om naar het park te gaan, of je neemt de auto om naar het park 



te gaan, maar uiteindelijk belandt dezelfde lichamelijkheid in het park. En 

hetzelfde plezier komt naar je toe, het maakt niet uit of je loopt of rijdt om 

er te komen. 

Wat zou de dimensie zijn van de genoegens van de STM? Gaan we naar 

een Soul party, of gaan we naar een mannen party? 

 

Dit zijn de punten die we onder ogen moeten zien. Dit zijn de punten die, 

vooral degenen van jullie die door de verschillende fasen van het 

onderricht van de Keshe Foundation gaan, buiten de sessies van 

donderdag om, geleidelijk aan onder ogen moeten zien. En je hebt geen 

keuze om het te willen of niet, je begint de veranderingen te voelen, de 

dimensie van de veranderingen. En wat er is, en hoe je ermee om moet 

gaan. Of, hoeveel meer kun je het ontkennen, tot er een dag komt dat je 

zegt: "Ik wist niet dat dit het was." En de ontkenning en de onwetendheid 

komen op je af. De waarheid zal niet veranderen, het bestaan van je Ziel in 

jou kan niet veranderen. Het is hoe je je weg ernaar toe vindt, (:44) wat je 

beïnvloedt, het punt van de verandering voor jou zal worden, en de 

verandering voor degenen die het werk begrijpen dat je doet, en hoe je 

daaromheen werkt, en hoe je ermee werkt, en het begrijpt, en hoe je de 

verandering naar je Ziel, je lichamelijkheid brengt. En in welke mate deze 

dimensie van lichamelijkheid zal veranderen. 

 

We gaan door de fasen van het onderricht op donderdag, dat we zien dat 

een groot aantal Kenniszoekers dat punt bereikt hebben. En dit is waarom 

ik het "consolidatiegesprekken" noem. Om hen te laten begrijpen dat er 

niets mis is. En wat ze hebben meegemaakt, wat ze doormaken, is 

onderdeel van het proces om vertrouwen te krijgen om naar de volgende 

stap te gaan. Met de wekelijkse en maandelijkse teachings en wat ik de 

workshops noem, als een teaching zoals vandaag, en de workshops waar je 



praktisch bij betrokken wordt, wat ik noem, op vrijdag, een of twee keer per 

maand, is praktisch. Wat we doen, wat we praktisch doen. Wat we leren in 

het onderricht, in theorie, brengen we in praktijk in wat we "fysieke 

workshops" noemen. Maar deze keer laten we je niet zien hoe je MaGravs 

maakt, we creëren dimensie en conditie, dat je Ziel kan reizen, (:46) dat je 

Ziel kan uitbreiden, dat je Ziel kan communiceren, in het ene ding naar het 

andere. Geleidelijk, stap voor stap, zullen meer en meer van jullie dat punt 

leren kennen. 

 

We doen nog steeds de test, we maken nog steeds systemen om krachtiger 

te worden, we maken systemen om effectiever te worden, zodat we ons werk 

beter kunnen doen, maar aan het eind is het hele proces van lesgeven er op 

de een of andere manier op gericht om zo veel mogelijk mensen te laten 

begrijpen wat het is. 

Totaliteit, dat jullie, in de komende tijd, de leraren worden. Om de anderen te 

leren hoe ze hier doorheen moeten gaan. Hoe de anderen te leren om in de 

dimensie van de STM te kunnen reizen. 

 

En dit is een deel van mijn werk, en dit is een deel van wat ik de afgelopen 

jaren heb geprobeerd te doen. En nu bereiken we dat punt. De reden 

waarom we ermee doorgaan, tot we een "momentum massa" bereiken, is 

dat meer en meer van jullie dit kunnen doen. Meer van jullie kunnen 

transmuteren en overdragen en reizen in beide dimensies. Dat je het geen 

droom noemt, omdat ik het nu doe. Je noemt het niet, "Oh schat, ik dacht 

dit net voordat je het zegt." Waar je eigenlijk de emotie voelde en de Ziel 

sprak, en als je droomt in je dromen en je herinnert je er iets van, is de 

informatie die hij ontvangt, (:48) die je al hebt ontvangen, en zegt: "Oh, ik 

dacht hier net aan." Maar niet... Het is geen droom meer, want we praten op 

het niveau van de Ziel, net zoveel als op fysiek niveau. 



 

En dit is het doel van deze lessen. Het maakt niet uit of je in slaap valt in de 

lessen van donderdag of in slaap valt in de, wat ik noem, fysieke workshop 

van vrijdag. Want het is je lichamelijkheid die buitengesloten is, niet de 

STM. En als je dan in die dimensie reist, is er geen beperking. "Oh, ik viel in 

slaap tijdens de workshop." En, "Ik ging daarheen en daar voelde ik dit." 

Want, sorry dat ik het zeg, op de workshop van vrijdag hebben we niets te 

maken met je lichamelijkheid. Je kunt het inpakken en ergens anders mee 

naartoe nemen. Je kunt het in bad hebben, je kunt het hebben terwijl je 

rijdt, je kunt het hebben terwijl je reist, je kunt het hebben terwijl je klimt 

en je kunt het hebben terwijl je slaapt. Omdat we je Ziel bereiken, kan je 

fysiek doen wat het wil, zolang je het maar stil houdt, de microfoon 

dichthoudt. 

 

Dan begrijp je hoeveel we binnenkomen en jullie onderwijzen in de 

dimensie van de energieën van het Universum. Je leert over jezelf. Je leert 

over je omgeving, je leert hoe en op welke manier je om moet gaan met de 

omgevingen die komen gaan. De manier waarop je de velden van het 

Universum brengt om deel van je te zijn, (:50) om je mee te verbinden, om 

mee om te gaan en hoe je over te brengen, je gaat die positie en dimensie 

binnen. In je fysieke leven stap je op een bus, je stapt over op een station, je 

gaat naar verschillende vliegvelden. In de dimensie van lichamelijkheid doe 

je dat met je Ziel. 

 

En, als jullie dimensie en verbindingen nodig hebben, in de lichamelijkheid 

van de STM, hebben wij met jullie geregeld, met wat wij noemen, de 

Satellietzielen, die zij in werking stellen. Diegenen van jullie, die door de 

spanwijdte van het Universum gaan, hebben we Universele Raadsleden 

gegeven. Nu begrijp je hoe het proces van tevoren was ingesteld, lang 



voordat we jullie hierheen brachten. Wanneer je een brug bouwt, moet je 

een fundering aanbrengen. Je moet... de paal erin zetten en dan moet je 

pijlers erop zetten, voordat je de brug bouwt en het spoor erop zet. Dat 

hebben we allemaal gedaan. Diegenen onder jullie die de Satelliet Zielen 

zijn, zullen er snel achter komen waarom je geworden bent. In plaats van 

jou, heeft je Ziel jou gekozen, ren je weg van de lichamelijkheid, wanneer je 

ernaar terugkeert, maar je moet begrijpen hoe je jezelf gestructureerd 

hebt. 

 

Degenen onder jullie die lid werden van de Universele Raad zullen 

geleidelijk de nieuwe dimensie gaan begrijpen, zonder dat jullie weten 

wat daar is en hoe, jullie zullen 

de "hulpoproep" horen en de, wat ik noem, signalen van de Zielen in het 

Universum, en zij die Satellieten zijn zullen het doen voor de mens op 

Aarde. 

 

Op een bepaalde manier hebben we de hele fundering gebouwd. (:52) Het 

fundament van de, wat wij noemen, transmutatie, waar jullie Koningen en 

jullie heersers en presidenten en regeringen de wegen en het vliegtuig en 

de stations voor jullie fysieke dimensie bouwen. Maar deze keer is er geen 

piloot, deze keer is er geen bestuurder, deze keer is er geen misbruiker en 

deze keer ben jij het die dat allemaal doet. Zoals ik tegen een vriend van 

me zei: "We worden allemaal een vrouw." Want nu kunnen we niet meer 

zeggen dat we een man zijn, want het is multitasking. Ze zeggen ons altijd: 

"Als een man in een fysieke dimensie ..." 

.. << audio geknipt >> 

 

... en de rest, tegelijkertijd. Dus, op de een of andere manier probeer ik jullie 

met deze lessen steeds meer over jezelf uit te leggen. Over je Schepper, die 



je Ziel is. Ik vertel je niet ... << audio cut >> ... 

... doe dit of dat, en je hoeft verder niets te doen. (:54) 

 

Want nu heb je controle over je eigen Ziel, je hebt controle over je eigen 

dimensie, je hebt er de leiding over, je bent er verantwoordelijk voor, en je 

kunt er niemand de schuld van geven, want zelf, vindt zijn tijd, plaats en 

positie, volgens wat je ermee gedaan hebt, en wat je ermee doet, in 

dimensie van lichamelijkheid. Je kunt nog steeds op het vliegtuig stappen, 

of op het transport van de velden van het Universum, via dezelfde reis. Je 

vindt het leuk om 18 uur in een vliegtuig te zitten, van de ene plaats naar de 

andere te gaan, of vier dagen naar de Maan te gaan, of vier seconden naar 

de Ziel, en te gaan kijken. 

 

In totaliteit, de tijd waarin we ons bevinden, en we zijn in de laatste week 

van 2023, zal de evolutie in wetenschap en transmutatie vanaf volgend jaar, 

vanaf volgende week beginnen. Hoe het zal zijn, is de beslissing die de Ziel 

van jullie voorvaderen heeft genomen. Wij spelen slechts een rol. Wij 

nemen er geen beslissing over. Zoals jullie voorvaderlijke Ziel heeft 

besloten, noemen jullie het deze tijd van 2024, deze tijd van 1.400 en nog 

iets, en 1.500 en nog iets, of 6.000 en nog iets. Op de een of andere manier 

bereikt de omgeving van de energieën, velden van het Universum, in de 

komende weken, in de komende tijd, het punt van de volwassenheid voor 

de mens om door die evolutie te gaan. 

 

Hoe de technologie er klaar voor werd, hoe de naties er klaar voor werden, 

(:56) hoe de religieuze leiders er klaar voor werden. Geef de Ziel de schuld 

en niet de mens. De komende tijd van weken en maanden, is de tijd waarin 

de rijpheid van de Totaliteit van de STM, zich geleidelijk begint op te 

bouwen. Misschien noemen we het 'het Jaar van het Oordeel'. De jaren 



waarin de mens zal leren om die kooi los te maken uit de, wat ik noem, 

gevangenis die het voor zijn Ziel heeft gemaakt. En in dat proces zullen 

velen van jullie, als menselijk ras en de rest, er rijp voor worden. 

 

In het proces van de vrijheid van de mens, om te kunnen reizen over de 

spanwijdte van het Universum, om de mens deel te laten uitmaken van de 

Universele Gemeenschap, begint de interactie met de Ziel van de andere 

wezens van het Universum. In zekere zin, als we het Universele 

Gemeenschap noemen, is het de interactie met de Ziel van de andere 

wezens van het Universum. Je hoeft in de dimensie van Universele 

Gemeenschap niet iemands ding, in fysieke dimensie, als een UFO, als een 

buitenaards wezen of wat dan ook. Wanneer je in de dimensie van de 

Universele Gemeenschap reist, wissel je met de dimensie van de Ziel, met 

de dimensie van de velden. Niet met UFO's en de rest, dat we deel werden 

van de Universele Gemeenschap. 

 

Je wordt deel van de Universele Gemeenschap wanneer je het bestaan en 

het proces van het werk van je eigen Ziel accepteert. En iedereen kan er 

deel van worden, we worden er gewoonlijk, traditioneel deel van, (:58) 

wanneer we de lichamelijkheid in het graf leggen en we het de dood 

noemen. Maar nu heb je die keuze, die dood zal nooit komen, want je kunt 

het oude lichaam van de man in de negentig verlaten en met een verse Ziel 

duizenden jaren door het Universum reizen. En misschien kom je op een 

dag terug om dat fysieke oude lichaam terug te brengen naar de Aarde en 

hier te zijn als je 5000 of 10.000 Aardse tijd. 

 

In de toekomst zullen we jullie leren over het leven en de, wat ik noem, 

leeftijd van de Ziel. Want Zielen hebben geen leeftijd, op een bepaalde 

manier, maar ze hebben een kracht die hun reistijd laat zien of, op een 



bepaalde manier, interactie van de velden van binnenin hen, geeft jullie een 

dimensie van de volwassenheid van de Ziel. De Zielen rijpen, ze verouderen 

niet, want tijd bestaat niet in de wereld van de Schepping, het is de mens die 

de tijd heeft gemaakt. 

 

Dan begrijp je stap voor stap dat de fysicaliteit een beperking heeft van het 

gebouw, de planeet, de tijd, het licht, waar de Ziel helemaal geen 

beperking heeft. En telkens wanneer je er een beperking op wilt leggen, 

breng je het naar de dimensie van lichamelijkheid. En dan, op een dag, 

wordt uitgelegd hoe we zijn overgegaan en hoe we zijn getransmuteerd, 

hoe we in de woestijnen en god weet wat voor plaatsen in het Universum 

zijn gebleven. (1:00) 

 

Op een dag open ik de boeken, dat niemand van jullie ooit naar een 

moskee zal gaan. Omdat jullie de waarheid over de moskeeën zullen 

ontdekken. Op een dag zal niemand van jullie een kerk binnengaan, omdat 

jullie gedeeltelijk de waarheid kennen. En op een dag zal er geen naam van 

het Jodendom meer over zijn, omdat elke man die erin geloofde een 

schande zal zijn om zijn dimensie van lichamelijkheid naar dat punt, die 

plaats en die positie te brengen. 

 

Begrijp je dan hoe deze reis is begonnen? En hoe, waar we je naartoe 

brengen? Hoe jullie geleidelijk, stap voor stap, in de dimensie van reizen 

door Ziel gaan en de lichamelijkheid achter je laten. In de test van 

afgelopen vrijdag zagen we voor het eerst digitaal, zagen we via 

apparatuur en wat we hebben, hoe jullie allemaal je fysieke leven verlieten. 

De eerste keer dachten we dat het toeval was, de tweede keer was het een 

bevestiging, en de derde keer was het een schrik in jullie allemaal, dat jullie 

het niet wilden doen, omdat het te, te echt was. En we hebben zoveel 



kennis opgedaan dat we precies weten hoe we jullie op dat punt kunnen 

brengen. En dan, als je het eenmaal zelf hebt geleerd, doe je het zelf. (1:02) 

 

Voor degenen onder jullie die zich bij ons aansloten in dat speciale geven, 

had die lichamelijkheid geen dimensie, en je liet het allemaal achter je. We 

nodigden jullie, hoogstwaarschijnlijk als Kenniszoekers die zich afgelopen 

vrijdag bij ons aansloten, uit voor een tweede sessie, aanstaande vrijdag. 

Om hetzelfde door te maken, om de bevestiging te krijgen van wat je hebt 

doorgemaakt. En het is niet dat je iets voelde, het is dat je niets voelde, dat 

is het mooie ervan, de vrede, de vreugde. En, zoals velen van jullie zeiden, je 

wist niet waar je was, maar het was een vredige plek, je vindt er vrede. 

in jou en je Ziel. Je hebt de reis gemaakt die veel mensen 'terugkomen uit 

de dood' noemen, omdat de vreugde er was, je bent er doorheen gegaan, 

maar nu leer je. 

 

Voor degenen onder jullie die dit hebben meegemaakt, we hebben jullie al 

uitgenodigd, controleer jullie e-mails, om aanstaande vrijdag met ons mee 

te doen. We willen jullie meenemen door dezelfde reis. En als je het je 

herinnert, tijdens het proces van de reis vorige week, heel ongewoon. We 

vroegen je of je je in de laatste 10 minuten of wat dan ook, tot op de minuut 

precies herinnerde hoe je je lichamelijkheid verliet, is vastgelegd in een 

digitale vorm. En hoe de STM en de Ziel van de Fysiciteit (STP) zijn 

vertrokken en er geen functie meer is in de fysiciteit. (1:04) 

 

Je hebt ze gezien, je hebt het geluid gehoord in de films, als het gaat bliep, 

bliep, bliep, bliep, en het gaat piepen ... We hebben die pieptoon 

opgenomen ..., met jullie allemaal. En het mooie is, dat die piep is 

teruggekomen. En die piep is opgenomen en komt terug. En dan begrijp je 

hoe makkelijk we je zover kunnen brengen. En het beangstigde velen van 



jullie, om door die piep heen te gaan. En het is vreemd voor ons dat 

sommigen van jullie de "piep" van je eigen Ziel, van je eigen lichamelijkheid, 

niet eens voelden. En jullie brachten het in de dimensie dat jullie in feite 

allemaal piepten. En op een bepaalde manier gingen jullie allemaal door 

die toestand heen. Jullie gingen door die emotie. Jullie gingen door wat ik 

een dimensie noem waar je niet in wilde zijn. (1:06) En wat het vreemdste is, 

is hoe jullie allemaal samen piepten. En om te zien hoe jullie de piep van 

jullie lichamelijkheid horen in de, wat ik noem, systemen in het ziekenhuis. 

Nu hebben we de piep van je Ziel gezien. 

 

En wat we dit weekend of volgende week vrijdag willen doen, is kijken 

hoe we jullie allemaal kunnen piepen. En in één keer. En het interessante 

is, hoe jullie, als Kenniszoekers, we jullie naar dat punt kunnen brengen. 

Dat we jullie, samen, dat springende punt kunnen laten bereiken. En voor 

het eerst deel ik het met jullie. Die rechte lijn in het geel is waar jullie 

allemaal gepiept hebben. (laat de grafiek ervan zien) (1:08) Jullie alle 

honderd. En niemand van jullie kan het ontkennen. 

 

Nu begrijp je hoe dichtbij we zijn om je in die positie te brengen. Je bestaat 

niet in de dimensie van lichamelijkheid. Die gele lijn is jullie fysieke 

dimensie. En we kunnen het herhalen. Dus leren jullie als Kenniszoekers 

hoe je de lichamelijkheid achter je kunt laten. En degenen onder jullie die 

zeiden: "Ik voelde niets." Ga diep naar binnen, waarom je dat moet 

ontkennen aan je Ziel. En we hebben een paar van deze bliepjes en we 

weten hoe we je moeten versterken om bij het bliepje te komen. Dit is de 

tijd waarin je de liefde gaf, dit is de tijd waarin je de dimensie van 

lichamelijkheid verliet in alle velden van de STM, de gever werd. De essentie 

van liefhebben, wat onvoorwaardelijk geven betekent. 

 



Dus, artsen tonen jullie de bliep van jullie lichamelijkheid, (1:10) we hebben 

jullie de bliep van jullie Zielen getoond. Nu begrijpen jullie hoe dicht velen 

van jullie Kenniszoekers bij dat punt zijn gekomen. En er is geen toeval, en er 

zijn geen ongelukken, en het kostte ons tijd om die energie te geven om dat 

punt te bereiken. Op een bepaalde manier, wat het tekort is geweest op 

deze planeet om aan de mens te geven, aan de dimensie van 

lichamelijkheid dat het ervoor doodt en dan zelf sterft, dat energietekort 

werd aan jullie Ziel gegeven. En de voldoening werd gegeven. En dat is wat 

we zagen met de fysieke dimensie. Wekenlang lopen ze parallel en 

gescheiden. En de specifieke manier om energie te geven aan de STM, 

hebben we zelfs bewezen waar er geen Ziel is, dat de fysicaliteit niet kan 

overleven. Dit is allemaal vastgelegd. Hoe, welke kracht, waar en de manier 

waarop we jullie Zielen kunnen voeden om door die transmutatie te gaan. 

Dit is een deel van het proces wanneer we je vertellen, je verlaat de fysieke 

kant en we kunnen je overbrengen naar een andere doos en je manifesteert, 

nu heb je de grafiek ervan gezien. Nu begrijp je het. (1:12) 

<<audio geknipt >> 

 

... de God van de anderen, omdat we allemaal deel uitmaken van 

dezelfde God, dezelfde schepping en Schepper. 

 

Degenen onder jullie die zich vorige week bij ons hebben aangesloten, 

hebben nu de grote lift van jullie tijd gezien. Waar die lijn alleen ontstaat 

als jullie allemaal, honderd, op hetzelfde moment, in dezelfde positie 

waren. Als een van jullie springt, gaat de hele grafiek. En toen jullie weer bij 

bewustzijn kwamen, wilde niemand van jullie het herhalen. Velen van jullie 

wilden de dimensie van lichamelijkheid verlaten. En we hebben alle 

gegevens hierachter. 

 



Nu begrijp je, alles wat we doen is wetenschappelijk en geen magie. En we 

hebben zelfs je Ziel, de energie van de Ziel van jou meegenomen naar een 

andere dimensie, buiten het systeem, om te zien hoe we je Ziel kunnen 

transmuteren. Op een dag leg ik dit proces uit. 

 

Geleidelijk aan, degenen van jullie die zich bij ons aansluiten in de 

komende sessies, bouwen jullie dit op en dan worden jullie sterker in het 

doen ervan. En zoals ik zei, omdat jullie allemaal als één werken, zelfs 

degenen die de moderators zijn, (1:14) wordt hun Ziel deel van hetzelfde, 

omdat hun werk deel is van, verbonden is met de andere Zielen. 

 

Dus, zoals ik al zei, voor aanstaande vrijdag hebben we alle honderd van 

jullie die het steunen. En dan zal het proces van elke derde vrijdag, dat nu is 

uitgezet, in werking treden, totdat we een continue bliep zien van het 

begin tot het einde. En dan vertel je ons, waar de energie van de Ziel 

naartoe is gegaan, waar je lichamelijkheid is achtergebleven. En dan leer je 

het proces van transmutatie. 

 

Dit is de sleutel in jouw zak en niet in de mijne. En het is de kennis die bij 

jou zit en niet bij ons. Wij zijn leraren, we zijn hier om je er doorheen te 

leiden. En het is aan jou om te leren hoe je dat proces doorloopt. Als er ook 

maar één persoon van de honderd mensen in de groep een duwtje zou 

hebben gegeven, zou zijn gesprongen, zou de "flat liner" van de Ziel zijn 

gegaan, terug naar de fysieke dimensie. Niemand deed dat. Dus hebben 

we een heleboel van jullie die er doorheen gaan. En je hebt je "flat line" van 

je Ziel gezien. 

 

Ik wil je nog twee, drie van deze laten zien. Het is geen toeval. We wisten 

waar we voor gingen, we wisten waar we het naartoe brachten, en nu stelt 



dit ons in staat om perfecte systemen voor transmutatie te bouwen. (1:16) 

Waar de Ziel en de lichamelijkheid, en de STP van de man, naartoe gaan in 

zijn eigen reis. Ik hoop dat ik je vandaag op een punt heb gebracht, ik heb 

je het grootste kerstcadeau gegeven. Waar de mens voor het eerst het 

gedrag van zijn Ziel ziet. en jullie zijn nog steeds hier, dus jullie zijn allemaal 

teruggekomen. En jullie moeten geen angst hebben voor de dood, in de 

fysieke dimensie. Rick, neem ons even mee voor een pauze en dan komen 

we terug. 

 

R: Oké, heel goed, dank u meneer Keshe. Oké, ik heb hier op het scherm de 

Transmutatie Voorbereidingssessies, wat een nieuwe pagina is op de Keshe 

Foundation Store. En het vermeldt elke derde vrijdag van de maand, van 

januari 2024 tot juni 2024. 

Er zullen de hele dag sessies zijn van 9 uur CET tot 17:00 uur CET, 

aangeboden voor degenen die zich willen voorbereiden op de 

transmutatie. Je kunt individuele sessies boeken of de bundel van alle 6 

sessies met korting. 

 

K- Wat interessant is, is dat de laatste valt op 21 juni, wat Equinox 

(Zomerzonnewende) is, (1:18) precies in het midden van het jaar, toevallig, 

waar de heidense tijd het, wat ik noem, het begin van de zonsopgang viert. 

Aan de andere kant, als je het noemt, niet Equinox, de "Yalda" voor de 

zuiderlingen, zoals ik het noem. De kortste tijd van de lichttijd op het 

noordelijk halfrond. 

 

Het past heel mooi in het hele patroon van het werk. En het is zoals het is, 

we hebben het niet specifiek gekozen. We hebben gekozen voor de derde, 

wat ik noem, vrijdag van elke maand, en die valt op die dag en die tijd. Ga 

door alstublieft. 



<< Pauze >> 518 KSW 28 december 2023 (1:25). 

 

 

K- Ja, een paar dingen. Ten eerste is er vandaag, tijdens onze 

onderwijssessie, een prachtig evenement aan de gang in China, met een 

van onze Kenniszoekers. De man voor wie ik veel respect heb en die veel 

voor de Keshe Foundation heeft gedaan. Hij gaat trouwen en ik wens hem 

en zijn nieuwe bruid het allerbeste. En ik weet zeker dat jullie in de 

toekomst, Kenniszoekers, zullen begrijpen hoeveel deze kleine man voor 

de Keshe Foundation heeft gedaan. (1:26) We ontvangen de foto's van zijn 

bruiloft en ik wou dat ik ze met jullie kon delen, want ze zijn privé. En we 

wensen hem het allerbeste in zijn nieuwe leven en wat hij voor de Keshe 

Foundation China heeft gedaan. En mijn beste wensen voor jou Xiaojin en 

je nieuwe bruid. En ik weet zeker dat jullie ons bij jullie voelen, en ik hoop 

op een prachtig leven voor jullie allebei. 

 

Aan de andere kant, als je luistert naar het systeem dat net uitlegde over 

de UBESUS (Universal Body Enhancement Spaceship Units). De UBESUS 

zijn ingesteld om beide taken uit te voeren. 



Om de transmutatie te doen en zoals je kunt zien, fysieke vlucht. Het hangt 

ervan af hoe ze zijn ingesteld om het te doen, en dit is wat we nu aan het 

doen zijn. De fysieke kant van het transport van de UBESUS is al gedaan, is 

met de, wat ik noem, de autoriteiten. Overheden, die het al getest hebben. 

 

En nu testen we op een bepaalde manier de transmutatiekant ervan, 

waarmee we zijn begonnen en de eerste mensen in juni vorig jaar, in 2022, 

toen ze het systeem in gingen, gingen ze naar de Maan, ze gingen naar de 

oceanen en we deden de eerste reizen door de Ziel op dat moment, nu 

begrijp je het. Dus, we zijn onze beloften nagekomen. En deze dingen 

zullen verder gaan, en wat ik noem, uitleg van het dubbele doel van het 

systeem, zoals UBESUS. (1:28) Je kunt met hen reizen, de spanwijdte van 

het Universum in een systeem, of je kunt met hen reizen, of met hen 

transmuteren, beide dimensies binnen hetzelfde systeem. 

 

En nu gaan we door de transmutatietraining, en zoals we hebben 

uitgelegd en laten zien, bereikt de kennis het punt waarop transmutatie 

kan worden gedaan, en een volledige transmutatie ligt nu binnen het 

bereik van de Keshe Foundation. Wat je ziet, wat we lieten zien, is de 

dimensie van de, wat ik noem, de Ziel van al degenen die deelnamen. Dat, 

zelfs zij zeggen: "We voelden niets." We kunnen jullie precies laten zien dat 

als iemand van jullie eruit was gesprongen, we de verandering zouden 

hebben gezien. Omdat velen van jullie bang worden van deze 

omstandigheden. En die bliep van gele lijn, is bijna anderhalve, twee 

minuten. Ons scherm beslaat 4 minuten. Dus het was geen bliepje, een 

paar seconden. 

 

En de volgende is nog langer dan deze. En het parallelle systeem om de STP, 

de STM, de lichamelijkheid van de mens in lijn te brengen, kunnen we 



gedurende 4 minuten doen, 3-4 minuten zoals we hebben, of we kunnen 

het nu uitbreiden tot uren. En dit is belangrijk in de toekomstige Wellness 

Systemen, waar we de STM in die positie kunnen brengen en het zichzelf 

kunnen laten verwerken van elke ziekte in de ruimte. (1:30) Dit is hoe we de 

mens in de ruimte zullen bereiken, en hoe we dat zullen uitbreiden tot 

voorbij de niveaus van ruimtereizen. 

 

En hopelijk, in de, wat ik noem, de uitnodiging die we naar jullie allemaal 

hebben gestuurd, die afgelopen vrijdag hebben meegedaan, om de 

volgende vrijdag mee te doen, proberen we deze, hoe heet het, fysieke 

geen beweging, transmutatie, zo lang mogelijk te rekken. We proberen te 

kijken of we het kunnen verlengen tot 6 à 10 minuten. En dan, in de 

maandelijkse transmutaties, die worden opgezet, hebben we weer een 

beperking in het aantal mensen dat we kunnen toelaten. Er is een limiet en 

we beginnen met die limiet. Onze limiet van vorige week was 100 en we 

hebben de 100 genomen, we kunnen er niet meer toelaten. 

 

Dus, als je deelneemt aan de transmutatie van de komende 6 maanden, 

zodra we de limiet hebben ontvangen, zelfs als sommige mensen ons het 

geld voor de registratie hebben gestuurd, sturen we het geld terug. We 

zijn hier om een structuur van wetenschappelijke basis te ontwikkelen. En 

alles moet in één keer gebeuren. We nemen mensen die komen voor de 

hele sessie van 6 maanden, omdat we ze heel snel ontwikkelen om de 

transmutatie te ondergaan. En hopelijk worden sommigen van jullie dan 

de leraren, de volgende cyclus van leraren in de Keshe Foundation die 

onderwijzen hoe je Zielen kunt transmuteren. En dit proces is begonnen, 

we zijn erin geslaagd dat punt te bereiken. (1:32) En nogmaals, we hebben 

een limiet gesteld aan het aantal mensen dat dit proces doorloopt. 



En de komende sessies hebben een specifiek patroon van transmutatie 

door kleine afstanden over de planeet, de andere bits, en dan, in het tweede 

deel van het jaar, wanneer onze systemen tot volledige, complete 

ontwikkeling komen, hopelijk in de sectie, dan gaan we voor een fysieke 

transmutatie. We maken ons er klaar voor, de ontwikkeling wordt gedaan, 

en we zien hoe jullie je ontwikkelen. 

 

Dus degenen onder jullie die mee willen doen aan deze tweede zes sessies, 

ik weet zeker dat ze in de komende twee, drie weken compleet zullen zijn, 

En als we nog meer ontvangen, zoals velen van jullie hebben gezien in de 

afgelopen sessie van de laatste week, sturen we jullie fondsen terug, omdat 

we een limiet hebben, we hebben een zegel. En zodra we die bereiken, 

geven we het niet door, want dan kunnen we het niet controleren. 

 

Aan de andere kant gaan we nog steeds door met de ontwikkeling van de 

technologie aan de fysieke kant. En ik weet dat velen van jullie de eerste 

helft van jullie Communicatiebundel hebben ontvangen, aan ons hebben 

gerapporteerd. Alsjeblieft, degenen onder jullie die het hebben ontvangen, 

zolang we jullie niet allemaal hebben ontvangen, zal de eerste batch van 

het tweede deel niet uitgaan. Dus wanneer onze mensen weer aan het 

werk gaan in de tweede week van januari, zodra we de bevestiging hebben 

van jullie allemaal aan wie de Units zijn gestuurd, dat jullie ze hebben 

ontvangen en aan ons hebben bevestigd, sturen we de tweede lading uit. 

En dan, in januari of februari, blijven we doorgaan met de overdracht, (1:34) 

wat we noemen, deze communicatiebundels, in sets van 10, totdat we 

ergens in de volgende 2-3 maanden klaar zijn, voor de bestellingen die we 

hebben ontvangen, en dan gaan we naar de volgende fase. En dan gaan 

we door met, wat we noemen, het binnenhalen van diegenen onder jullie 

die Satellieten zijn en de rest in het proces van, wat we noemen, 



communicatie en de rest. 

 

Zijn er nog vragen? 

 

V: ... Hij zegt dat hij een e-mail heeft gekregen over de tweede sessie op 12 

januari 2024. En hij zegt dat u iets zei over dat het volgende week zou zijn. 

En kunt u dit punt verduidelijken? 

 

K- Het is 12 januari. Het is niet volgende week vrijdag, het is de vrijdag erna. 

 

K- ... Sorry, je hebt gelijk.  Mijn gedachten zijn vooruit. Ja, dus, nee, het is op de 

12e van 

Januari, zoals je hebt gezien, hebben we het punt van transmutatie 

bereikt. En nu gaanwedoor de tweede fase, in de . Het zal niet 

precies hetzelfde zijn, maar het zal een volgende 

ontwikkeling, om de tijd van transmutatie te verlengen. En dan proberen 

we een manier te vinden waarop we de vertalers niet halverwege hoeven te 

laten vertalen, om zoveel tijd te nemen. En degenen onder jullie die 

deelnemen aan deze sessie van de volgende, hoe je het noemt, 12 januari, 

en de rest, we proberen met jullie te communiceren via de, wat we 

noemen, de chatlijn, dat we niet meer hoeven te praten. (1:36) Dus, als je 

binnenkomt, houd dan de chatlijn in de gaten, zodat er geen 

communicatie meer is die de stroom verstoort van de, wat we noemen, de 

velden, als we binnenkomen en we je vertellen wat je moet doen. 

 

Maar in het algemeen hebben we de, wat ik noem, drempel van 

transmutatie bereikt. Nu kunnen we het bevestigen, we kunnen het volgen. 

En ik ben er zeker van dat de volgende cyclus van het systeem... 



gebouwd, maken deze veel, veel sneller en zeer, zeer snel. Dus ik hoop dat 

we jullie in de komende 6 of 12 maanden de transmutatiesystemen kunnen 

laten zien die we hebben ontworpen en aan het ontwikkelen zijn. Het is een 

zeer interessante tijd. 

 

Zijn er nog andere vragen? 

 

V: (Iraanse KS spreekt) ...  Mr.Keshe heeft waarschijnlijk mijn video 

gezien in een Perzische sessie over het Midden-Oosten. (1:38) 

 

K- Nee. 

 

V: Ja, ja de video over de ring rond de zon en de vraag over het plasma. K- 

Ja, wat is de vraag van vandaag? 

V: Vandaag is er veel te bespreken, meneer Keshe. Op dit moment 

respecteer ik de les en ik wil Rick vragen om u te laten zien of het mogelijk 

is, het heeft te maken met wat u gewoonlijk in de les zegt. En er is iets 

gebeurd tijdens mijn experimenten met nanocoating. Er is veel te vragen 

omdat professor Parviz mij kent. Parviz kent me, Azar ontmoette me in het 

Teheran seminar. Zoals, ik ken je van lang geleden, ik zal het je later 

uitleggen. 

K - Stel je vraag. 

 

V: Hoe dan ook, er is een video, er is een video, als Rick die video kan 

afspelen, dan zal ik mijn vragen stellen. Maar het is in het Perzisch, ik kan 

het vertalen als dat nodig is. 

 

<< Er wordt een video getoond waarin de Ohmmeter van de KS het getal 

666 laat zien ... >> (1:40) We hebben de video gezien de 666 



 

K- ... We kunnen de video zien, we hebben de 666 gezien. 

 

V: ... Is daar een reden voor, een standaardinstelling voor dit 

nummer of zo? K- Ik weet het niet, ik kan het niet uitleggen. Ik 

heb nog nooit zoiets gezien, dus... 

R: Ik probeerde het op mijn meter, mijn meter, en het deed eigenlijk 

hetzelfde. Soms hangt het af van hoe je het precies doet. (1:42) Het is een 

soort standaard set van ?? om de LED's te controleren of iets daar in. Ik weet 

niet wat ik er nog meer over moet zeggen. 

 

V: Waarom moet dit zo zijn? Sorry ... 

 

K- Ik heb nog nooit zoiets gezien en als Rick het kan... Als iemand het 

kan herhalen met zijn meter, dan heeft het iets te maken met de 

elektronica van al deze meters. Het is iets tussen de batterij en de 

microchip. Het heeft niets te maken met... 

 

V: Het kan gewoon toeval zijn. 



K- Het zou kunnen, maar als mensen het kunnen proberen en ze krijgen 

allemaal hetzelfde, dan heeft het iets te maken met de manier waarop deze 

elektronica is ingesteld. 

 

V: Oké, maar het... iets is een beetje freaky. Ik zal het je uitleggen, ik zal het 

je uitleggen. Omdat er vier getallen op Ohmmeters staan, en als we de 

nul beschouwen, zijn er veel kansen. En waarom is precies 666, dit is een 

beetje zoals... 

 

K- Oh, dat moet je vragen aan de mensen die deze dingen maken. Dus dat 

heeft niets te maken met onze technologie, niets met wat wij doen. 

 

V: Oké, oké, heel erg bedankt, bedankt, ik heb mijn antwoord. ... 

Een ander ding, zoals er zijn veel dingen, zoals ... want ik ben ... op dit 

moment, ik ben video's aan het opnemen voor ... zoals ... Iraans, in het 

Perzisch, voor de Iran Keshe Foundation. Ik begon eerst de Nano coating 

uit te leggen, zoals de Copper Nano coating sessie, en wat ik ook van jou en 

het systeem heb geleerd, ik probeer het er gewoon in te stoppen. 

 

K- Hartelijk dank voor al je werk. (1:44) 

 

V: Geen zorgen, dat is mijn genoegen, dat is... altijd. Want ik ben je meer 

verschuldigd dan deze dingen, en er is veel te zeggen, want ik was 

aangesloten op je systeem, zoals je vroeg om met een koptelefoon naar de 

sessie te komen. En er gebeurde iets interessants, iets heel interessants, 

want ik heb DVT. Weet je wat DVT is? 

 

K- Nee. 

 



V: De diepe veneuze trombose is een 

bloedprop. K- Ja. 

Vraag: In het lagere, zoals het deel van het lichaam, gebeurt meestal in het 

lagere ... deel van het lichaam. En ik zal je uitleggen, ik was opgesloten in 

het psychiatrisch ziekenhuis, vanwege ... Keshe Stichting dingen. Ik zal het 

je uitleggen, omdat ze me vertelden, jijniet en er zijn al mijn hallucinaties en 

deze dingen. En DVT gebeurde daar, in het ziekenhuis, omdat zelfs de 

dokter van de plaats herkende dat er iets aan de hand was in mijn been.En 

hij zei: "Het moetzo snel mogelijk naar  ." Maar ze lieten 

me niet weggaan van de plek waar ik opgesloten zat. Omdat ze bang 

waren dat ik zou ontsnappen. Hoe dan ook, er valt veel te zeggen. Ik was 

zelfs bezig met het vertalen vanuw boeken in die tijd. Je kunt het Mr. Parviz 

vragen als je wilt. Ik leende gewoon een mobiele telefoon in de (1:46) auto 

die me van de ene plaats naar de andere bracht, zoals de plaats waar ik 

opgesloten zat. Ik betaalde de man en hij leende de telefoon. Ik belde Dr. 

Parviz en zei, dit is de situatie. Ze halen me eruit. Ik weet niet waar ik terug 

moet komen om verder te gaan. En hoe dan ook, ik wil alleen maar zeggen 

dat er goed nieuws is. Ik wil de les niet in beslag nemen. Er is goed nieuws, 

ik heb gisteren sauna gedaan en verbazingwekkend genoeg zijn mijn 

bloedproppen van mijn heupen tot mijn enkels geabsorbeerd door de 

aderen en sommige zijn zelfs verplaatst. En, dit is als het... ze... sommige 

mensen noemen het een wonder, maar ik was 



aangesloten op je systeem. Dat is mijn uitleg. Hoe dan ook, en er is veel te 

zeggen, ik wil niet de tijd van de klas in beslag nemen. We kunnen later 

praten, als je het goed vindt. Alstublieft. 

 

K- Hartelijk dank. Dank je wel. Maar je moet begrijpen dat dit aan andere 

factoren kan liggen dan alleen de sessies, maar het is hoe je het opneemt. 

Hoe je het opneemt is aan jezelf. In ieder geval heel erg bedankt voor alles. 

En ik wens je het allerbeste. 

 

V: Geen zorgen. Ik wilde alleen je mening vragen over de Perzische video's 

die in het proces zitten. Ik heb zoveel verbazingwekkende dingen 

opgenomen tijdens het nanoproces. (1:48) Want ik had zelfs de Calcium, 

zoals Calcium pillen, een deel van in de container van de Nano, zoals ?? 

dingen. En er zijn interessante dingen naar boven gekomen. Ik kan je de 

video's sturen en er later over praten als je wilt. Dank je wel. 

 

K- Geen probleem, deel het met Rick. 

 

V: ... Bob Lazar beweert dat "Element 115" de brandstof is voor buitenaardse 

ruimteschepen. Wat is jouw idee over Element 115? 

 

K- Wie is buitenaards en wie is een ruimteschip? Wat is 115? 

 

R: Nou, het is het element dat ze nog niet echt ontdekt hebben, of ze 

hebben het wel ontdekt maar het blijft maar heel kort bestaan, of ze 

hebben er maar een paar atomen van gemaakt, of zoiets. 

 

K- Exotische materialen. 

K- ... Ze noemen het exotische zaken. 



 

R: Hmm. Het is het zwaarste element tot nu toe, denk ik. Tot nu toe dan. 

 

K- Ik weet het niet. Wat we ook niet hebben, (1:50) we kunnen erover 

praten zoveel we willen. Omdat we het niet hebben, kunnen we erover 

speculeren. Maar 115 is niet het zwaarste element in het heelal. 

 

R: Ze hebben het nu blijkbaar over 250 sterren die elementen creëren. 

 

K- Ja, dit is wat we... Kijk naar dit grappige deel ervan. Wat gebeurt er als je 

ziel in één van deze 250 planeten belandt? Als wat zou je eruit komen? 

Word je een steen of een stof of een gas? Of wat je besluit te zijn? 

 

Nog een vraag? 

 

Op dit moment wordt er hard gewerkt aan de nieuwe elementen, het 

maken van elementen met hoge voltages en allerlei andere dingen. Het 

creëren van materie op een laag niveau is nog nooit gedaan. Nooit gedaan, 

omdat de mens de hele technologie ondersteboven bekeek. En in de 

toekomst zullen we laten zien dat alle elementen gecreëerd worden bij 

lagere temperaturen en zeer lage voltages. 



een paar... verschillende richtingen van de wetenschap van de man, zoals we 

die vandaag de dag duwen. Heel, heel erg anders. 

 

Nog een vraag? (1:52) 

 

R: Nou, je had het over blootstelling aan straling en velden enzovoort, en we 

hebben dat idee een beetje besproken in de Plasma Reactor Groep. Dus 

het concept is, hoe beschermen we onszelf als we worden blootgesteld aan 

die meer directe, meer van de bron afkomstige velden, laten we zeggen, 

waar onze fysieke gesteldheid normaal gesproken misschien niet tegen 

bestand is. Kunnen we onszelf op de een of andere manier beschermen? Of 

kunnen we op een andere manier onzichtbaar worden voor die velden en 

stralen, zodat ze ons passeren zonder enige schade, net zoals er de hele tijd 

hoogenergetische Kosmische Stralen door ons heen gaan, waarvan er 

blijkbaar miljarden per vierkante centimeter door onze huid gaan, 

enzovoort. En toch ondervinden we daar geen schade van, maar als we op 

een bepaalde andere frequentie zouden zijn, zouden we misschien 

geneigd zijn ze te blokkeren, of als we van een ander niveau zouden zijn. 

 

K- Er is een manier, er is een manier om niet alleen met de straling om te 

gaan, maar met velden van hogere sterkte. En we kunnen het niet in een 

fysieke dimensie doen, als een kwestie van het lichaam van de mens, maar 

zodra we leren hoe we de Ziel kunnen uitbreiden, kunnen we het wel. Het 

is alsof je hiervoor een net creëert. Wanneer je zegt, wat dan ook, zoveel van 

de Kosmische Stralen gaat per vierkante meter van ons lichaam, is de 

structuur van ons lichaam ingesteld om ze door te laten. Al onze weefsels 

zijn zo ingesteld dat de velden er doorheen gaan, (1:54) er is geen interactie. 

Als je de interactie krijgt, dan creëer je de restenergieën en een deel ervan 

wordt ons voedsel. 



 

Op een dag, wanneer de kennis van de mens toeneemt tot, wat ik noem, 

optellen tot, als je voelt, als je de velden meet die ze komen, het voorbeeld 

komt, van je linkerkant, en ze gaan uit van de rechterkant, zul je zien dat we 

andere velden loslaten dan die waarin ze kwamen. Ook al zeggen we "ze 

gaan door ons heen", de restvelden, sommige, hebben interactie met ons 

lichaam. En zo worden we gevoed met die 80%. En in de toestand van 

nucleair, zoals reactie in de materiestaat, leren we onze Ziel te gebruiken en 

uit te breiden als een net, om wat te absorberen, en tegelijkertijd weten we 

dat magnetische velden gebogen kunnen worden. Dus gebruiken we onze 

velden van de Ziel, omdat het dynamisch is, om het weg te buigen van de 

fysieke dimensie. 

 

In zekere zin hebben we dat laten zien in de Fukushima test. Als je de 

veldstroom en de dimensie ervan begrijpt, en hoe een deel wordt 

geabsorbeerd in de Gans. Maar in de toekomst zul je leren hoe je deze 

dingen moet bedienen. Omdat straling een veldsterkte is, het is een 

magnetisch veld, en je creëert die dimensie dat ze eigenlijk als voedsel voor 

je worden, dan eigenlijk iets om je kwaad te doen. (1:56) Je opent de 

spanwijdte van de energie, zodat je de energie absorbeert zonder schade. 

 

Dit is wat ik doe als ik nucleair materiaal hanteer. Onbewust of automatisch 

creëer ik een veld in mij waardoor hun velden deel kunnen uitmaken van 

wat ik neem, zonder mij te schaden. Zoals ik al zei, als je bij mij was, bij de 

Iraanse collega's in Teheran, de manier waarop ik honderden 

stralingsbronnen met de hand hanteerde, ze werden er allemaal gek van, 

maar ze konden het niet begrijpen. De manier waarop je je lichaam kunt 

trainen om radioactief materiaal te gebruiken als voedselbron, als 

energiebron, is dan niet schadelijk, het is... 



aanvulling. En je kunt dit doen met je Ziel. Wat ik je leer is wat ik gedaan 

heb, wat gedaan kan worden. Het is niet iets dat een sprookje is. En als je 

ooit het hoofd van het onderzoeksbureau van Akbermejain te pakken krijgt, 

vertellen ze je dat ze vroeger tegen de muur liepen, hoe ik honderden 

stralingsbronnen gewoon met de hand hanteerde, omdat het voor mij 

tijdverspilling is om deze te dragen, omdat ik weet hoe ik de energie moet 

absorberen. 

 

En dit is het vermogen dat we allemaal hebben. Het is niet exclusief, maar 

je moet jezelf trainen hoe ermee om te gaan, hoe ermee om te gaan. En dit 

is iets wat ik van jongs af aan heb geleerd, door te spelen met wat jullie 

röntgenmachines noemen. (1:58) In de röntgentechnologie, in de medische 

technologie, maken ze conische materialen van lood die de röntgenvelden 

op een bepaalde plek op het lichaam kunnen richten, zodat ze zich niet 

over het hele lichaam verspreiden. Als je bijvoorbeeld een röntgenfoto van 

een nier maakt, maken ze tegenwoordig in het Westen een volledige foto, 

met röntgenstralen overal, lever, god weet darm, alles wordt bestraald, 

zodat ze alleen de nier kunnen zien. In de tijd dat ik met mijn vader werkte, 

hadden we een kegelvormig ding dat bovenop het röntgenapparaat paste 

en direct op de nier werd geplaatst. Elke verlenging, elke straling die van de 

buis komt, wordt geabsorbeerd in dit loden conische systeem. Eigenlijk zijn 

deze kegels die ze op straat zetten met de, voor het verkeer, de plastic 

kegel, de oranje kegel, min of meer hetzelfde, met verschillende sneden, 

met verschillende vormen. Ze stoppen hem in de kop van het 

röntgenapparaat, er zit een gleuf in. Het gaat erin en je richt het veld 

letterlijk op de positie, de rest van het lichaam krijgt het niet. 

 

En dit bracht me op het idee dat, als de rest kan worden geabsorbeerd 

door, wat een systeem kan zijn dat we hetzelfde kunnen doen. En je traint 



jezelf om het te absorberen. En afhankelijk van welke KV je op het 

röntgenapparaat zet, om de velden te intensiveren voor welke objecten, of 

welk deel van het lichaam, kun je hiermee spelen en geleidelijk leren om te 

absorberen, om te spelen met radioactieve materialen zonder schade. En 

onze Ziel is een dynamisch systeem, we kunnen het veel, (2:00) veel 

gemakkelijker doen, als je leert hoe het moet. 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... U zei in de vorige lering dat Mitra's dochter u in de toekomst zal 

overnemen, wat lijkt te betekenen dat Mitra een entiteit is. Kunt U ons meer 

vertellen over de entiteit Mitra? Bijvoorbeeld, hoe ze geboren werd, wat haar 

relatie is met de Aarde, het leven en de mensen erop? Is ze opgenomen in 

de menselijke literatuur? Hartelijk dank. 

 

K- Het is met alle dimensies van het werk. Je hebt zowel de fysieke 

dimensie als de Zielsdimensie. En alles wordt opgenomen. In de sessie van 

afgelopen vrijdag was ze een paar minuten onder jullie. En we hebben het 

opgenomen om te zien hoe we de verhoging kunnen veranderen. Het is 

precies een paar minuten voordat we de grafiek ontvingen, of we de 

grafiek zagen die we jullie hebben laten zien (met gele vlakke lijn). Het is 

de veldsterkte die we begrijpen. 

En de... (2:02) alles erover zal in de tijd duidelijk worden, en je zult begrijpen 

hoe en waar en alles is. Maar nogmaals, er zijn is zowel een fysieke 

dimensie als een dimensie van de Ziel. En elke keer dat we haar hebben, 

drie keer in het onderricht van de afgelopen twee jaar, en elke keer dat ze 

binnenkomt, brengt ze een verandering met zich mee en we houden het 

in de gaten. En de twee flat liners zoals je hebt gezien, is precies een paar 

minuten ervoor. Het wordt opgenomen, we nemen alles op. Op een dag 



ontrafelen we wat en hoe en hoe het is. 



Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Kan meneer Keshe ons nu vertellen wie de afstammeling van 

Christus in Zuid-Frankrijk is? In het verleden vermeldde hij dat het individu 

een 'zij' is en een populaire naam heeft, als ik het goed heb. 

 

K- Zoek ernaar. Je moet veel begrijpen over het christendom en de islam en 

al het andere. En hoeveel ervan waarheid is, hoeveel ervan niet waarheid is, 

hoeveel ervan veranderd is om te passen, hoeveel ervan wetenschappelijk 

onmogelijk is, en hoeveel ervan bewust door historici uit de geschiedenis is 

gehaald, om te passen. (2:04) En een van de grootste controverses gaat niet 

alleen over het Vaticaan en de paus, een van de grootste controverses gaat 

over de plaats waar Mohammed is geboren. En als je de positie leest van 

waar hij eigenlijk, historisch gezien, geboren is en wat er in de Koran staat 

en waar nu, dan is er een heleboel op te helderen, een heleboel op te 

helderen. Want veel dingen in de Koran kloppen niet, als je hoort over de 

kleinkinderen van Mohammed en over zijn kinderen en hun kinderen. En 

wat er gebeurd is, past niet in de realiteit van de geografie. Past helemaal 

niet. 

 

Maar ze hebben het verzonnen en mensen hebben erin geloofd, en het is 

heel moeilijk om het te veranderen, maar wetenschappelijk gezien tonen 

de papieren, de historische papieren, aan dat Mohammed helemaal niet in 

Mekka is geboren. Dat kan niet. Hij is op een andere plek in het Midden-

Oosten geboren. En als je die positie inneemt, passen er veel dingen in de 

Koran. Er is een reis die Mohammed zou hebben gemaakt naar de, wat wij 

noemen, plaats in Jeruzalem, boven Jeruzalem, vanuit Mekka. Het is 

ongeveer 1400, 1600 kilometer. Het is 's nachts gedaan. Maar als je de echte 

geboorteplaats van Mohammed bekijkt, is het maar 140 kilometer, en het 



kan gedaan worden met een paard. 

 

Historisch gezien trouwde een van de kleinkinderen van Mohammed in 

een familie in Damascus. (2:06) Vanuit het zuiden, in Mekka, was dat een 

van de onmogelijkheden. Maar als je het brengt waar het nu is, is het in 

dezelfde regio. Het is een paar, misschien een paar honderd kilometer. 

Maar op dit moment begrijpen we historisch gezien niet hoe deze 

geschiedenis is veranderd. Hoe ze de geboorteplaats van Mohammed 1000 

kilometer naar het zuiden hebben verplaatst. En er is geen historisch 

woord voor. Als je over Mekka leest, is er tot 200 na de hadj nergens op de 

kaart een indicatie te vinden van de stad Mekka. De eerste munten 

verschijnen rond 201, 202 van de tijd van de Islamitische religie. En wat 

gebeurde er daarvoor? 

Er waren mensen, ze dreven handel, er was geld. Wij, in de buurt van de 

huidige markt, vinden geen architectonische gegevens over de tijd van 

Mohammed, dat daar een stad was, of wat dan ook. 

 

Dit is wat, nu is het, ze komen omdat ze het zo diep gebouwd, en miljoenen 

van hen gaan en bedevaart rond de steen. Maar deze positie heeft geen 

geologische positie. Historici graven er zwaar in. Maar er ontbreekt een 

stuk, op een dag kunnen we de literatuur niet vinden in Joodse artikelen of 

kranten of wat dan ook, stenen uit die tijd. (2:08) Maar als je de geboorte 

van Mohammed, de geboorteplaats van Mohammed, naar Jordanië brengt, 

waar hij was, daadwerkelijk geboren is, dan zie je dat alles wat ze ons 

vertellen klopt. De gebruikte namen, de gebruikte families, alles 



past. Het lost 80% van de dubbelzinnigheden in de Koran op. Maar we 

kunnen er niet over praten, omdat het verboden is. 

 

Maar, hetzelfde als wat ik uitlegde over het Christendom, en hoe je aan je 

Kerstmis kwam. Misschien vinden we in de toekomst documenten over 

hoe ze Mekka van Jordanië naar Saoedi-Arabië verhuisden. 

Ik ben veel onderzoek aan het doen naar deze achtergrond, om te vinden 

in Joodse geschriften, in christelijke geschriften, hoe is dit gebeurd? Tot die 

tijd moeten we accepteren zoals het is, maar een heleboel dingen, de 

achternamen van de families van de mensen die de familie van 

Mohammed vermoordden en de positie van Mohammed, waarom 

Mohammed 19 vrouwen kon hebben die hij had, en vervolgens verbood hij 

zijn volgelingen om met meer dan vier vrouwen te trouwen. Hoe? We 

weten, we weten opgetekend, dat hij 19 vrouwen had in zijn leven. Hij zei 

trouw aan ? Khadija tot hij... tot ze stierf, toen hij 52, 53 was, want toen hij 

met haar trouwde was hij 24. Maar daarna had hij vele vrouwen, maar 

waarom verbood hij hen? (2:10) 

 

En dan legt hij uit hoe de Koran erin is geschreven, waarom zoveel van de 

Koran over zijn vrouwen gaat. Hoe ze zich gedroegen, hoe ze met elkaar 

kletsten. Wat in het Heilige Boek staat, en dan verdraaien ze het zoals het 

zou moeten zijn. Er is veel... Als je dan de structuur van het Midden-Oosten 

erbij haalt, ontrafel je de waarheid over de Islam. Waarom koos hij het 

woord Islam? Omdat hij deel uitmaakte van de cultuur van die tijd. Daarom 

had hij zoveel contact met de Joden. Waarom was zijn 14e vrouw een 

Jood? Hij trouwde met een Jood, een Joods meisje, een slavin. En hij 

trouwde met een christelijk meisje, wat zijn vierde vrouw is. Zijn 14e vrouw 

was Joods. Maar hij had van geen van hen kinderen. Van de 14 officiële en 

in totaal 19 vrouwen, had hij alleen... 



<< audio cut >> (2:12) ... 

 

K- ... 

Ja, hij had alleen, van de 19 vrouwen, 20 vrouwen, had hij 5 kinderen, van 2 

van hen. Khadija had 4 vrouwen, 4 meisjes, en 2 jongens, de 2 jongens 

jong, jong gestorven. Dus hij had geen zoon. En daarom werd zijn favoriete 

dochter Fatima, die hij trouwde met zijn neef Ali, zo prominent, en de twee 

kleinkinderen, de kleinzonen. Hij had twee zonen en twee dochters, Ali met 

Fatima. Zij werden, omdat de kracht van de zoon gaat. Maar hij had zelf 

geen zoon. De vierde vrouw had een zoon. En hij stierf, en hij had geen 

andere kinderen vastgelegd. Maar is dat de waarheid? Zijn er meer 

kinderen die van hem zijn, maar nooit zijn vastgelegd? 

 

We onderzoeken historische documenten, stenen, kleischriften over het 

leven van Mohammed, omdat hij kostbaar is. We moeten begrijpen dat de 

man een profeet van God is. En hoe het gebeurde, heb ik jullie ook 

uitgelegd over Christus. Mijn studie gaat niet alleen over het christendom. 

(2:14) Het is hetzelfde met de Islam. Het is hetzelfde met het Jodendom. Er 

is veel mysterie en mystiek in het Bahá'í geloof, en hetzelfde in het 

Boeddhisme. Want als we mystiek worden, wint het aan kracht. Als je naar 

de geschiedenis kijkt, is er geen mystiek. 

 

En we moeten begrijpen dat er een heleboel dingen zijn die niet passen in 

de Koran waar Mekka nu ligt. En als je het brengt naar waar Mohammed 

werd geboren in Jordanië, dan past alles. 95% van de dubbelzinnigheden in 

de Koran is beantwoord, is correct, maar waarom aanbidden mensen 



op de verkeerde plaats? Maar als je naar de plaats kijkt, past de vorm van 

de steen bij de mensen in het zuiden van Peninsula, waar ze regeerden. 

 

Er is een historicus die op de achtergrond veel werk verricht om deze 

dingen te ontrafelen. Er zijn er nu een aantal in Europa. Sommige 

Amerikaanse en Britse wetenschappers werken eraan om de waarheid te 

vinden. Maar het punt is, dan krijg je de Islamitische wereld te horen, "Ze 

zijn tegen hun geloof en de rest ervan. Dit zijn vijanden van de Islam en de 

rest." Je kunt historische documenten, stenen, van duizenden jaren 

geleden niet ontkennen. Dat kunnen we niet doen. Tenzij het andere 

mensen past. 

 

Dus, als we het hebben over het kind van Christus, dat door Frankrijk trok, 

en velen van jullie gebruiken de naam Fatima. (2:16) Heel gebruikelijk, het is 

niet alleen islamitisch. Veel christenen in Europa, in Spanje, gebruiken die 

naam. Het is een Arabische naam, het is een naam uit het Midden-Oosten, 

het is waar Christus vandaan kwam. 

 

We kijken naar de historische documenten. Wanneer je spreekt over ?? 

Dawud (David), dat zijn schoonvader hem wilde doden, en hij deed alles 

wat we over hem horen, in de Joodse religie. Dan kom je op het punt dat hij 

ontsnapte in de Joodse literatuur, en zich verborg in een grot waar een, wat 

je noemt, een spin zat, gebreid aan de voorkant met een vogel erbuiten, 

zodat de soldaten van de schoonvader hem niet konden vinden om hem te 

executeren, toen hij in de grot was. Dit gaat 4000 jaar terug, 3000 jaar voor 

de Islam. En dan zie je hetzelfde in de geschiedenis van de Islam, Maar 

Mohammed ging in de grot en het was een nest van vogels en spinnen en 

het is een grote openbaring in de, in hoe je het noemt, in Koran. Leven we 

in hetzelfde gebied? Hebben we het over hetzelfde verhaal? Hoe komt het 



dat we het in het Jodendom hebben en dat dezelfde spin 2.000, 3.000 jaar 

later in de Islam verschijnt? (2:18) En als je een goede Schot bent, heb je het 

ook in de Schotse geschiedenis. Het is dus een grote mystiek in de Islam 

dat Mohammed in een grot ging toen er een spin was. Het is een heel groot 

deel van de islamitische religie. Maar omdat ik half Joods ben en een deel 

van de Joodse geschiedenis ken, lees over het leven van Dawud, 2000 jaar 

geleden, verschijnt dezelfde spin. Heeft God een specifieke spin voor de 

Profeet? Of is dit het mysterie van religie. 

 

Geloof me niet op mijn woord, ga de geschiedenisboeken in. 

Geschiedenisboeken liegen nooit, vooral niet wanneer twee of drie 

historici, die van dezelfde tijd zijn, de een zou de ander kunnen kopiëren, 

maar je ziet de taal. En dan begrijp je het. En veel andere dingen komen 

aan het licht. Je haalt de delen eruit die ze proberen geschiedenis te 

maken van de Koran en al die mystiek en mensen die we het licht gunnen, 

je leest het vanuit de hoek van de Joden, de Christenen en wat de Moslims 

schrijven over dezelfde gebeurtenis. En ergens tussen twee of drie zul je de 

waarheid vinden. 

 

Dan vertellen we je over de geschiedenis, niet over de man en de religie. 

(2:20) En dit is waarom ik roep, we nemen, er is geen magie uit te halen. Er 

valt geen mysterie uit de Keshe Foundation te halen. Het is kennis. Het is 

geen religie, het is geen sekte, het brengt je niet iets om in te geloven en 

wat de magie doet. 

 

Dus, als je de naam daar wilt hebben, zoek je uit hoe het komt dat we 

dezelfde spin hebben voor beide religies die 2000 jaar uit elkaar liggen. Je 

weet dat ze allebei uit dezelfde regio komen. Je spreekt met 



de Joden, ze vertellen je over de spin en de ?? . Van duizenden jaren voor 

Mohammed, als je met de moslims praat, is dit een van de grootste 

gebeurtenissen in de geschiedenis van de Koran. Maar als je de 

geschiedenis kent en leest, verstopte Mohammed zich niet in een grot, hij 

ging de grot in de tegenovergestelde richting in, zoals ze verwachtten. Dus 

hij verstopte zich niet, hij wist dat zijn vijanden die kant op zouden gaan 

om hem te pakken. Hij ging de andere kant op, bleef in een grot en toen de 

tijd voorbij was, kwam hij naar buiten. Zo hebben ze de geschiedenis van 

het Jodendom, wat weer een andere fantasie was voor de Joden, van de 

tijd van David tot Mohammed aan elkaar gebreid. We raken de persoon 

niet aan, we lezen de geschiedenis. 

 

En het is hetzelfde met de Iraanse koningen. (2:22) Het is veel mystiek en zo, 

maar zoals ik al eerder zei, betekent het woord Shah God. Nogmaals, in de 

oude tijd, toen we het Sjah noemden, en Sjah betekent God van de Goden. 

Omdat ze geloofden in een God en de kinderen van de God. Dus het was 

Goden en dan de vader van de Goden. En ze zetten dat in de naam van de 

koning, en iedereen geloofde hem, zij zijn de God van de Goden, en ze 

komen van God. Dat is wat de naam Sjah betekent. En je veranderde het in 

Koning, omdat het past in een ander deel van de cultuur, toen ze het woord 

veranderden. 

 

Shah en Shalom komen van dezelfde Schepper. Jeruzalem is dezelfde 

richting van de stad naar het oosten, waar vrede is. Nu we de geschiedenis 

van de religies begrijpen, of de mystiek van de religies uit het verleden, dan 

is het heel gemakkelijk te volgen. Ik doe hier veel onderzoek naar, om de 

waarheid te ontrafelen over wat er zich op de achtergrond van de religies 

bevindt. Kijk niet naar de Profeet, respecteer hem niet. Begrijp waar over 

geschreven is, het historische over de cyclus van het leven. De rest, veel 



ervan is toegevoegd om te passen. Veel is toegevoegd om te passen. (2:24) 

 

En waarom alle religies dezelfde naam en hetzelfde gebied gebruiken, en 

niet ergens anders vandaan komen. Historici noemen geen namen als Ali, 

Hassan en de rest, waar Mekka nu ligt, uit de tijd van de historicus. Deze 

namen horen bij Jordanië, al eeuwenlang. Ze kwamen nooit voor aan de 

achterkant van de Rode Zee, aan het einde van het Saoedische 

schiereiland, aan de onderkant. En nu, is het geworden. Er wordt hard aan 

gewerkt door wetenschappers en historici die de boeken doornemen. Ze 

doorzoeken historische boeken over de religies. En iedereen die met de 

waarheid naar buiten komt is de vijand van de Islam. Het kan geen vijand 

zijn als de waarheid er is. 

 

Als je kijkt naar de oorspronkelijke moskee, de eerste moskee ooit 

gebouwd, is deze niet gebouwd met het gezicht naar Mekka, het Mekka 

van vandaag. Hij is gebouwd met het gezicht naar de geboorteplaats van 

Mohammed. Nogmaals, er is een historicus, hij heeft fysiek, 

wetenschappelijk uitgegraven, dat als je kijkt naar de eerste 100, 150 

moskeeën die gebouwd werden voor 150, 200 jaar van de Islamitische 

datum, ze allemaal gericht waren naar de geboorteplaats van Mohammed 

in Jordanië. Toen ze Mekka naar het zuiden verplaatsten, bouwden ze al 

hun moskeeën naar het zuiden. Want als moslim weet je dat de muur, de 

muur waar je tegenaan kijkt en waar je bidt, de muur van Mekka is. Het is 

niet zo dat als je naar een moskee gaat, je met je gezicht naar de moskee 

staat, iedereen kijkt één kant op. De moskee, de muur van de moskee, het 

is als een kasteel, gebouwd, de gebedsmuur, het wordt de muur van Mekka 

genoemd, naar de richting van Mekka. Het maakt niet uit waar je... als je op 

de Zuidpool bent, bouw je het naar het Noorden, de muur van de... waar 

mensen naar toe bidden. En alle muren van de moskeeën die gebouwd 



zijn, voordat Mekka naar de huidige positie werd verplaatst, zijn naar 

Jordanië gericht. 120, 150 van hen. Omdat Mohammed zei om daar naartoe 

te bidden, en ze bouwden het naar 



bidden om dat. Waarom veranderde het plotseling naar het huidige Mekka, 

150 jaar na de dood van Mohammed? 

 

Dit zijn de gegevens die we niet hebben. We moeten graven en 

wetenschappelijk uitzoeken waarom. Maar deze muren van moskeeën die 

eeuwen geleden gebouwd zijn, zijn er, dat kunnen we niet ontkennen. Dus, 

en de hoek van verandering is zo veel, dat je niet kunt zeggen, "Oh, het is 

op de weg van het." Geen sprake van. Zelfs de moskeeën die we zouden 

moeten bouwen in het zuidelijke puntje van Saoedi-Arabië van vandaag, 

(2:28) wijst naar de geboorte van Mohammed in Jordanië. Het wijst niet 

naar Mekka, echt niet. Dan begrijp je, zelfs de steen van Mekka is gebouwd, 

als je de gebedsmuur erop zet, in de richting van Jordanië. De steen die, de 

muur waar iedereen naar bidt, is gebouwd, toen ze deze moskee bouwden, 

is oorspronkelijk gebouwd om, zoals Mohammed zei, "te bidden naar de 

plaats waar hij geboren is." Wat weer laat zien ?? Jordanië. Maar de historici 

moeten meer worden, de kennis moet zich meer verspreiden en dan 

begrijpen we meer. Dan halen we de mystiek eruit en hebben we respect 

voor de Profeet. De ware Profeet, de echte boodschapper. 

 

Nog een vraag? 

 

V: (Weer dezelfde Iraanse KS) ... Nogmaals hallo, meneer Keshe. De dingen 

die ik vandaag wilde bespreken, hebben te maken met dat, precies dat 

getal (666). Want toen we de eerste video probeerden te uploaden in de 

Iraanse ?? apparaatdienst, ik en Farhad en een dame uit Frankrijk. Het was 

een Perzische, zij was een Perzische dame. Ik kan me haar naam niet 

herinneren, maar het was een video van ons drieën, (2:30) en we besloten 

die te uploaden in de Keshe Foundation. De eerste video en de enige video 

die ik je kan laten zien, kan ik screenshotten, opzoeken en je laten zien, met 



de data. Het was uw naam, Professor Mehran Tavakoli Keshe, en in het 

Perzisch. En het interessante is, het is een video, het beeld van de video, 

zoals het beeld dat je ziet in de... om te beginnen. Is een soort man, een 

oude man, als een Zeus, met de sticker in zijn hand, met drie zoals, dingen 

zoals een demonenstaart. En de straal komt uit de, zoals die pijl, zoals drie 

pijl dingen. en hij rijdt op een wit paard in de lucht. En de video begint met 

een persoon die een Bijbel opent en uitlegt dat er een teken is van 666 of 

666 in het Perzisch of Sanskriet. En een van de tekens is dat hij door de 

koning aan de naties wordt voorgesteld. En de koning van België stelde Mr. 

Keshe voor. Dit is één teken. En, en, en, en. Hoe dan ook, zoals meneer 

Keshe, weet je, je weet wat er gaande is, zoals in de culturen en de 

samenleving van Iran, (2:32) zoals en Irak, of zoals Afghanistan, of wat dan 

ook, zoals als iemand, sommige mensen, zoals gekke mensen, zoals 

fanatieke mensen, of radicale mensen, of mensen zoals, zijn zeer zoals, ?? 

valse, zoals, ingevoerd in de religie, als ze gewoon horen, zoals de naam van 

de Dajjal, of Antichrist of 666 of hoe iemand het ook noemt. Ze kunnen het 

gemakkelijk doden en ik werd geconfronteerd met dit ding in Iran, om je 

voor te stellen. Zoals wat? 

 

R: Waarom breng je het dan nu in onze show, als het al die dingen met zich 

meebrengt? Als die beelden en woorden al die trauma's en chaos bij 

mensen teweegbrengen, waarom breng je het dan nu in deze workshop? 

Wat is het doel? Wat is het dat je hierover moet weten? 

 

Vraag: Is dat met opzet? Gebeuren deze dingen met opzet? Want zelfs een 

video op YouTube en sommige mensen verwijzen ernaar. Ze geven een vlag 

als, en is als 



een deel van de klas van de heer Keshe. Is als de video, als je gewoon typt 

Keshe (in Google Search) ... . 

 

K- ... Wat we proberen te begrijpen is wat Rick je vraagt, waarom je dit 

onderwerp hier naar boven brengt? 

 

R: Ja, het is eigenlijk omgaan met trollen, en Mr. Keshe heeft twee woorden 

om daarmee om te gaan. Meneer Keshe heeft twee woorden om met zulke 

trollen om te gaan: "Negeer ze." Dat zijn de twee woorden die hij me jaren 

geleden vertelde, en het heeft zoveel problemen voor me opgelost. En ik 

geef je dat advies nu, negeer ze. (2:34) 

 

V: Dat doe ik. Inderdaad. Dat is het 

probleem niet. R: Dan is het voor 

hen geen probleem. 

 

K- ... Laat me je iets heel eenvoudigs uitleggen. Veel werk dat we doen, 

brengt veel veranderingen met zich mee, die veel mensen niet leuk vinden. 

En wat we, vooral nu, wetenschappelijk ontwikkelen, wat we 

energieoverdracht noemen, is niet eens in een droom van de huidige 

wetenschappers, om het te doen op de manier die zo eenvoudig kan 

worden gedaan. Dus moeten ze iets van je maken, en het kan ons niet 

schelen wat ze maken. 

 

Zoals ik onlangs tegen iemand zei, stond de Keshe Foundation tot 2012 in 

tijdschriften, kranten en publicaties. Tot augustus 2012 was er geen dag, 

geen tijdschrift of artikel over de Keshe Foundation, het werk dat we doen. 

En sinds 2012 mogen we niets meer publiceren. Zelfs mensen die 

onderzoek doen naar ons werk, en zelfs om het als een index op te nemen 



in de onderzoekspapers, promovendi, krijgen te horen dat hun promotie 

niet doorgaat, tenzij ze het eraf halen. We kennen honderden van dit soort 

gevallen. 

 

Dus, de waarheid zal niet veranderen, het feit zal niet veranderen. En we 

zitten op die manier te werken. Het enige is dat de ontkenning en wat ze 

doen het proces vertraagt om veel goede dingen voor de mensheid te 

doen. Dus, laat het zijn. Ze kunnen schrijven, de trollen kunnen doen wat 

ze willen. 

We hebben het gezien. (2:36) We hebben mensen in ons (ex-vrouw) die 

gingen en hoeveel, 3.000 inzendingen van juni van 2020 tot september 

van 2022 is uitgezet door één persoon, 3.000. En toen gaven ze het op. 

 

Wat heeft dat allemaal gedaan? Het bracht meer mensen ertoe om te lezen 

wat deze man zegt. Dus het kan ons niet schelen. Letterlijk voor mij, hoe 

meer ze verkeerd schrijven, mensen op een dag luisteren, binnenkomen en 

erachter komen en... het brengt meer mensen ertoe om te begrijpen dan 

eigenlijk wat er geschreven staat. 

 

We hebben zeer recent een zaak gehoord, sommige van de Kenniszoekers 

op de achtergrond weten het, een regering ging er letterlijk op uit om de 

Keshe Stichting te ontwortelen, op verschillende manieren. En toen kregen 

ze het niet voor elkaar, en het laatste oordeel van hen, in pagina's rapport, 

zegt alles over verkeerd, wat op het internet staat, gemeld over Keshe 

Stichting, maar we kunnen er geen reden voor vinden. Dat is de conclusie 

van officieel onderzoek. Omdat zelfs de regeringen zich nu realiseren dat 

trollen kunnen schrijven wat ze willen, kunnen beweren wat ze willen, wij 

zeggen wat het ook is, ze veranderen het zoals ze willen. Het heeft geen 

effect, want we creëren geen sekte, we creëren geen religie, we 



onderwijzen de wetenschappelijke manier... 



om de omgeving te kunnen gebruiken, tot voordeel van de mens en 

verheffing van de mens in kennis. (2:38) 

 

Al deze Koningen, al deze Ayatollahs zullen allemaal sterven. Ze gaan 

allemaal, maar de kennis die zal blijven. De geschiedenis zal de naam van 

hen aannemen, ze zullen iets worden. Maar de kennis die je 

achterkleinkinderen en je, God weet, duizend generaties in lijn, leren hoe 

ze de Gans moeten gebruiken, hoe ze hun pijn veranderden en de rest. Het 

blijft algemene kennis. En dat is het doel. 

 

In feite is het irrelevant wat ze schrijven en wat ze doen, want wij zijn hier 

om de kennis van de mens te veranderen voor de komende eeuwen en 

duizenden jaren. Wij, niemand van ons heeft dat gedaan. Ik zei altijd in een 

van de lezingen, we praten over Darius en Kourosh, hoe groot de mannen 

waren en hoe vredelievend ze waren. Hoe komt het dat de kinderen van die 

koning of dat koninkrijk 2000 jaar later de gesel van de mensheid zijn 

geworden, omdat de Amerikanen en Israëli's dat besloten hebben? Dus, 

maar de liefde en de cultuur van de Iraanse poëzie, en de tapijten en de 

rest, blijft, dat is de cultuur van de natie. Het maakt niet uit wie wat gezegd 

heeft. Ons werk is om de kennis te veranderen, niet wat ze ook schrijven. 

 

Het zit allemaal in het gevaar, dat is alles. Wat we bijvoorbeeld zeiden met 

Corona, en hoe we onderzoek deden in Iran en de rest. En nu zien we wat 

er op ons afkomt in het Westen. (2:40) Lees de Britse kranten van de eerste 

maanden van dit jaar. Er is een enorme toename van het aantal doden. En 

de enige zorg is, niet dat er een enorme toename in sterfgevallen is, de 

verzekeringsmaatschappijen kunnen de dekkingen niet betalen en staan 

onder druk. Als je 20.000, 28.000 extra sterfgevallen hebt in één land en 

iedereen heeft een verzekeringsdekking van 100.000, wat tegenwoordig 



een heel normale dekking is, dan moet je begrijpen waar de 

verzekeringsmaatschappijen zoveel miljarden vandaan moeten halen om 

te betalen. En wat is er gebeurd met Corona? De financiële voorwaarden 

zijn dicterend. Je zet 28.000, vermenigvuldigt het met 100.000 elk, je moet 

2,8 miljard vinden. Wie gaat dat betalen? 

 

En dan begrijp je wanneer we zeiden, dat er op een andere manier mee 

omgegaan kan worden als een energie, met een crisis en wat er komen 

gaat, zal er niet zijn. Maar dit is de cyclus van het leven, we moeten leren. 

Kenniszoekers die de Gans gebruiken zijn er nog steeds. En het komt in de 

toekomst, hoe om te gaan met energieën en overdracht van energieën, of 

virussen en de rest. 

 

Zijn er nog andere vragen? 

 

V: Mr. Keshe sorry, ik wil vragen of er veel dingen zijn, zoals, omdat ik de 

video's maak voor, bijvoorbeeld, het onderwijzen van Nano coating, en het 

heeft iemands mening nodig, zoals, (2:42) wie stelt u voor in Iran of wat dan 

ook? Ik ken Yusef, ik ken Meysam, ik ken een paar mensen... 

 

K- Iedereen doet het op zijn eigen manier. 

 

V: Ja, dus het maakt niet uit wat, zoals ik leer, zoals ik video's kan produceren 

en het maakt niet uit, zoals jij... 



K- Je moet de kennis op de juiste manier overdragen. Overleg met twee of 

drie mensen in Iran die het doen, en hoe zij het doen, en maak er een 

mening over, en doe het. Het zal niet verkeerd zijn, het zal niet goed zijn, 

maar ergens langs de lijn zullen mensen het leren en doen, en ze zullen 

ermee doorgaan. Het is zoals mensen die doen in Brazilië. Ze leren nog 

steeds hoe ze moeten maken, maar niet altijd. 

 

Jullie kenniszoekers hebben niet... Als je de totale kennis over het maken 

van Gans op honderd zet, is wat jullie allemaal doen nog geen procent van 

wat je met Gans kunt doen, hoe je Gans kunt produceren. Er zijn dus nog 

een heleboel andere manieren om Gans te produceren. En misschien, zelfs 

als je een fout maakt, verlicht het iemand om een nieuwe manier te 

ontwikkelen om het te doen. Zolang je materiaal produceert dat kan zijn, 

zich gedraagt als een energiepakket, noem je het Gans, dus kan het niet 

fout zijn. 

 

V: Er gebeurde iets tijdens het Nano coating proces, en ik zei. Ik heb ook 

geprobeerd om een Calcium Gans te maken, (2:44) in dezelfde container 

als waarin ik koper deed voor de Nano coating. En ik maakte een simpele 

spoel met negen gauge, sorry, negen rondjes (spoelen) van... Ik hoorde 

wat... Een keer zei je dat negen rondes goed is en ideaal voor spoelen, als 

een percentage, iets van negen. Zoals negen, 18 of later. Klopt dat? 

 

K- Het hangt ervan af hoe je het gebruikt 

en met welk doel. V: Voor MaGravs. 

K- Voor MaGravs... Wat gebruiken we Rick voor MaGravs? Is het 40? 40 

iets en 80, ik ben vergeten hoeveel spoelen, nummers we gebruiken. 

 

K- We zijn de MaGrav en Gans productie al lang geleden gepasseerd. Maar 



deze staan allemaal in een heleboel lessen op de website van de Keshe 

Foundation. Ga, als je iets educatiefs wilt doen, naar het educatieve 

gedeelte van de Keshe Foundation, daar staan ze allemaal ergens. Er is veel 

werk gedaan door het Filippijnse team en de Amerikanen, vooral John 

heeft veel werk gedaan met de MaGravs. Ga naar binnen en je komt 

erachter. Het Iraanse team heeft een enorm succesvol MaGrav-systeem 

gemaakt. .. 

 

V: ... Ja, ja. Ik zag het op de markt, zoals in de online winkel, en iedereen is blij, 

(2:46) zoals er een beoordeling is, iedereen kan zijn, zoals, ster voor 

beoordeling, zoals alles. 

 

K- De Iraanse MaGravs, je kunt de Iraanse goederen nu kopen via een ander 

kanaal, via Amman (Jordanië), waar je goederen kunt kopen. En dit is 

allemaal dezelfde technologie vanuit Amman. 

 

R: Mehranez zegt in de chat dat het 81 coil en 144 

was. K- Ja, zoiets. 



V: Meneer Keshe, ik heb maar één vraag en ik... ik ga niet meer praten in 

deze sessie. Slechts één vraag. Mag ik het alsjeblieft in het Perzisch vragen, 

want ik wil het precies goed weten. 

 

K- Ja 

 

<< KS en Mr. Keshe spreken in het Farsi >> (2:48) 

 

K- Ik vertaal gewoon, hij stelde dezelfde vraag, dezelfde uitleg als eerder, er 

is niets nieuws dat we kunnen... en hij wilde vragen over zijn trombose, 

waarop ik zei: "We geven geen informatie door over de gezondheid van 

deze leer." 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Ik heb de donderdagsessie met headsets bijgewoond en ik kan 

zeggen dat mijn dromen veranderd zijn. Ik heb het gevoel dat ik bewust 

interactie heb met elk van mijn dromen. Dank je wel. 

 

Vraag: ... Als we op deze rechte (gele vlakke) lijn zitten die je ons liet zien van 

de vrijdagsessie, als in buiten het lichaam, zouden we kunnen helen via de 

Ziel. Hartelijk dank. 

 

R: Ik denk dat dat meer een verklaring is dan een vraag. Het lijkt erop dat we 

een aantal mensen hebben met succesvolle resultaten, laten we zeggen van 

de sessie. (2:50) 

 

Vraag: ... Meneer Keshe zei eerder dat je naar binnen moet gaan om te 

vinden waarmee je je Ziel ontkent. Voor degenen die zeggen dat ze niets 



voelden in de sessie, waar zijn we naar op zoek? Ons slechte gedrag? Hoe 

de liefde in ons leven kan worden ... geïnterpreteerd? 

 

K- Het punt is, kijk niet naar de tijd in de sessies. Kijk naar wat er in die tijd 

in je leven verandert. Het gaat er niet om hoe je je voelt in die 1, 2, 3, 4 uur of 

in de sessie. Het is wat er vanaf dat moment in je leven verandert dat je 

kunt opmerken en je dan kunt realiseren dat het verbonden is met de 

verandering, met de sessie. Zoals een van de Kenniszoekers zei: het is zo 

duidelijk hoe ik veranderd ben na de sessie, dat ik niet hoef te voelen wat ik 

in de sessie voelde. Wat de veranderingen in mijn leven teweeg hebben 

gebracht, is belangrijk voor mij. Want we noemen het onderbewustzijn, we 

noemen het wat dan ook, maar dat is het deel dat we in ons leven brengen 

na elke ontmoeting, maakt niet uit in deze sessie, of je naar een tempel 

gaat, of wat dan ook. En dit is, het mooie ervan is de subtiliteit ervan. (2:52) 

 

Jaren geleden, toen we veel Welzijnsonderzoek deden met veel mensen, 

kwamen ze langs om te zeggen: "Mijn excuses, ik ben vergeten te drinken. 

Ik weet niet wat het is, maar de afgelopen weken heb ik niet genoeg 

gedronken of gebruik ik mijn ademhalingssysteem niet meer." En ik zei: 

"Dat is fantastisch, kun je ze terugbrengen?" "Maar, is er iets veranderd?" 

"Oh ja, dit, dit, dit." Ik zei, "Het is net als wanneer je honger hebt, je hebt het 

niet nodig, wanneer je systeem compleet is, wanneer je het niet nodig 

hebt, je hebt de verandering gebracht, het lichaam heeft het niet nodig, 

waarom wil je het gebruiken?" En dit is een proces. Wat brengen deze 

sessies je achteraf? Niet wat je in die sessie voelt. Ben je gegaan 



waar dan ook? Maar, volgende week, volgende dag, volgende maand, is je 

gevoel tegenover je partner veranderd? Is je gevoel tegenover andere 

mensen veranderd? Is je vertrouwen in jezelf veranderd? Ben je... ben je 

plotseling begonnen met het veranderen van de manier waarop je je kleedt, 

de manier waarop je praat, de manier waarop je je voelt, wat je uit, of je 

toekomstverwachtingen zijn veranderd? 

Dit zijn... wanneer deze dingen binnenkomen, is het niet alleen, "Oh, ik 

voelde dat ik ging, ik reisde, ik ging naar daar." 

 

En dit is wat ik blijf zeggen: "We luisteren naar jullie verhalen." En als je ons 

het verhaal vertelt, betekent het dat je de reis hebt gemaakt. We kijken naar 

wat er na de reis gebeurt. Ik ben verhuisd naar een nieuwe stad. Wat 

gebeurde er daarna? Kreeg je een baan? Heb je... wat is er gebeurd? Ik 

reisde ergens heen en ik zag dit... Het zijn nog steeds dezelfde 

herinneringen. Ik kookte van de stad waar ik heen ging en de rest en bla, bla. 

We zijn niet geïnteresseerd in de reis. (2:54) Wat interessant is, is wat er met 

je gebeurt, hoe je daarna je leven verandert door je Ziel. Als je dat kunt 

vastleggen, dan is er iets veranderd in de sessie. 

 

Het maakt niet uit of je iets voelde, je voelde het wel, rinkelend in mijn 

vingers, ik ging naar de opa, ik zeg altijd, we luisteren, want jij hebt de reis 

gemaakt, we luisteren naar jouw reis. Maar hoe voelde je je toen je de opa 

ontmoette? Wat vertelde hij je? Zoals veel mensen zeggen, ze komen tot 

rust en lossen de problemen op die ze hadden met hun moeder, die stierf, 

en beginnen een nieuwe levenscyclus. Dat is wat die sessie, toen je de oma 

zag, doet. En dan weet je dat je daar toegang toe hebt. De volgende keer 

dat je een probleem wilt oplossen dat je had met een zoon die nog in leven 

is in een andere stad, ga je door zijn Ziel. ?? Hij neemt de telefoon op, pap. 

Oh, ik wist dat je me zou bellen, want ik luisterde naar, stuur je mijn liefde. 



Dit is wat, dit gaat over niet hoe je je voelde en... "Het tintelde je tenen en 

mijn hoofd ging ergens anders heen en ik struikelde ergens anders heen." 

Dit is allemaal goed, maar wat verandert er in je leven? 

 

Velen van jullie, vele Kenniszoekers, wat we lezen, hebben ze ons gestuurd, 

heeft een fundamentele verandering teweeggebracht. Ze hebben de 

leiding, ze hebben de controle, ze zijn, ze genieten van de verandering. En 

daar gaat het om in het leven. Een andere dimensie in je leven begrijpen. 

 

Zijn er nog andere vragen? 

 

Vraag: ... (2:56) Is het een goed idee om in de sessie te proberen, hij noemt 

het, sympathiek mededogen en de bereidheid om het uit te spreiden als 

een steen die water raakt. Niet zozeer het visualiseren, maar het extreme 

medeleven en het geven van een liefdevolle geest die op de een of 

andere manier wordt teruggegeven en vermenigvuldigd. Is dit iets om uit 

te stralen tijdens de sessie of is dat echt belangrijk vanuit jouw 

gezichtspunt? 

 

K- Dat hangt ervan af. We houden geen sessie van "Oh, we gaan nu 

allemaal huilen, jullie zullen volgend uur gelukkig zijn". Nee! Jij dicteert, het 

is jouw Ziel. Wij hebben er niets mee te maken, wij creëren gewoon de 

omgeving. Het is net als, weet je, je gaat naar een zwembad, naar een 

zwembad. Wij voorzien het zwembad van lekker schoon water, wat de 

reinheid van het Universum en de Schepping is. En jullie zijn degenen die 

aan de rand van het zwembad staan. Sommigen van jullie springen erin, 

sommigen zwemmen, sommigen spetteren, sommigen schoppen, 

sommigen doen aan kikkervuur, hoe noem je dat, zwemmen, sommigen 

doen aan rugrollen en de rest. We leggen jullie niets op, jullie beslissen, 



"Ik doe de voorcrawl, ik doe de rugcrawl. We hebben net voor een schoon 

zwembad gezorgd. Het universum. En jij bepaalt hoe. En jij beslist hoe ze 

ervan genieten. En jij bepaalt hoe bang je bent om er een voet in te zetten. 

(2:58) 

 

Ik had jarenlang een persoonlijke secretaresse en ze kon haar geen voet in 

een babyzwembadje laten zetten, ze raakte erdoor in shock. Maar ongeveer 

10 centimeter water. Ze kon nooit, als er te veel water in het bad was, voelde 

ze zich verstikt. Ze zei altijd: "Ik ben nog nooit van mijn leven in een 

zwembad geweest." 

<< audio onderbroken >> 

 

K- ... De schoonheid van wat we onderwijzen is de schoonheid van kennis. 

En jij, vanuit de kennis die je opdoet, beslist hoe je in dit zwembad zwemt. 

En dat is alles. Wij geven les. (3:00) Jij bent degene die moet beslissen welk 

deel van het onderricht bij jou past. En welk deel van het onderricht jou ten 

goede komt, en in welke mate. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Hallo meneer Keshe, u vertelt ons dat voor de conferentie in Londen 

een groot mediabedrijf was ingehuurd om de promotie van het 

evenement te verzorgen, maar er is niets in de media vernomen, 

tenminste dat heb ik niet gehoord. Alleen door onze gesprekken met 

vertegenwoordigers van de regeringen geloof ik dat het niet mogelijk is 

om de Plasmatechnologie te promoten. We moeten reclame maken voor 

wat er fysiek al bereikt is, alleen met wat er bereikt zou kunnen worden zijn 

we niet succesvol. Dank u. 

 



K- Het is gepubliceerd in zo'n 500 verschillende, hoe noem je dat, 

publicaties. We ontvingen de lijst met publicaties. En de achterkant van de 

promotie, waar we tienduizenden euro's voor betaalden, werd door de 

Amerikaanse regering geblokkeerd om openbaar te worden. En we namen 

het zoals het was. Maar ze hebben in artikelen, hoe je het noemt, 

persberichten gepubliceerd in meer dan 500 tijdschriften en persopnames. 

 

En we werken nog steeds voort op wat we in Londen hebben bereikt. Het 

werk met de ambtenaren, zoals je dat noemt, en de ambtenaren en meer 

ambtenaren die erbij betrokken raken, gaat nog steeds door. (3:02) We 

maken deze dingen niet openbaar, omdat we weten wat we noemen, Rick 

noemde ze 'trollen', hoe ze te werk gaan en wat ze doen. Dus, het is... het 

werk gaat nog steeds door, we zijn er nog steeds succesvol mee bezig. In 

de... Het is iets wat we op de lange termijn hebben geaccepteerd met... de 

Keshe Stichting tot de korte termijn en we regelen het. Maar het werd 

gepubliceerd, we hebben de artikelen gezien en sommigen van jullie 

hebben artikelen gezien in andere kranten en tijdschriften of, zoals ik het 

noem, de internettijdschriften. Dat werk is nog niet gestopt, want nu 

werken we toe naar de conferentie in China. 

 

Nog een vraag? 

 

R: Misschien zullen de algoritmes van Google op een dag de Keshe 

Foundation accepteren en de links en dergelijke efficiënter verspreiden. 



K- We kunnen dit niet doen, dit kan niet gedaan worden, je moet begrijpen 

dat de grootste financiële structuur zich tegen de Keshe Foundation heeft 

gekeerd. En we kunnen niet vechten met mensen zoals Fox, we gaan door 

met ons werk. Het werkt zoals het werkt en dat hebben we geaccepteerd. 

Fox zal op een dag de vos zijn, maar de kennis zal blijven. 

 

V: ... In de recente les vlak voor de bijeenkomst in Londen heeft (3:04) de 

heer Keshe de bijeenkomst in Sanya aangekondigd en dat de 

bijeenkomst in Teheran volgend jaar zou plaatsvinden. Mijn vraag is, zijn 

er nog updates over de bijeenkomst in Sanya? Dank u. 

 

K- We zijn nog steeds... Ik moet in het nieuwe jaar terug naar China om die 

laatste fase op te lossen, ja. We kondigen niet meer aan hoe we reizen, hoe 

we dingen doen, omdat we het inperken voor de dingen die we in het 

verleden hebben gezien. Maar ons werk is om dit voort te zetten. 

<< audio cut >>. Zodraik terug ben in China, zullen we de positie met Sanya 

en de rest bekendmaken. Het jaar. Er zijn veel dingen die de Keshe 

Foundation moet regelen voordat we in Teheran aankomen. We moeten 

zelf een punt van transmutatie bereiken, dat wein Teheran zullen leveren, 

en volledig als een grote, hetzelfde als wat we proberen te doen 

in, hoe je het noemt, in China. 

 

Nog een vraag? 

 

K- Laat het me uitleggen, laat het me uitleggen. ... De Keshe Stichting 

heeft een bedrijf in Hunan, in Sanya. We hebben het jaren geleden 

geregistreerd. Dus we opereren, wanneer we opereren richten we die 

kant van het bedrijf op. Ik denk dat het er nog steeds is, maar het wordt 

geregeld als we teruggaan en we opereren via het bedrijf dat we 



bezitten, en ... 

 

Nog een vraag? (3:06) 

 

V: ... De binnenkant van mijn hoofd begon te trillen toen je mijn vraag 

stelde Rick. Ik waardeer dit antwoord en ik weet precies wat hij ermee 

bedoelt voor mijn eigen leven. Dank je... Ik geloof zeker dat elke sessie die ik 

heb meegemaakt, de week of twee erna, ik altijd dingen heb, ik heb 

problemen in mijn leven, meestal in relaties, ik ben gaan begrijpen wat er is 

gebeurd en ik heb veel vrede gekregen over de onderwerpen. Ik ga er 

echter altijd in de hoop dat er iets onweerlegbaars en definitiefs met me is 

gebeurd in de sessie, wat te fysiek is. 

 

R: Dus hij verwacht iets lichamelijks in de sessie, maar hij zegt dat er dingen 

zijn die na de sessies worden opgelost. 

 

K- Zullen we het voor vandaag houden? 

 

V: ... Kun je meer uitleggen over de 9-jarige bruid en waarom dat 

oké was? K: Welke 9-jarige bruid? 

R: Hmm, ik denk, ik denk dat je daar iets over zei in de vorige workshop. 



K- Heb je het over de Mohammed, trouwen met een 9-

jarige? R: Ja, en het maakt deel uit van de traditie, 

blijkbaar is het... 

K- ... Je moet de cultuur, de omgeving en de dingen die ze vroeger deden 

begrijpen. (3:08) Daarom past een deel van de Islam en de Koran, die we 

kennen, niet in de geschiedenis van de tijd en de plaats. Eén daarvan is dit, 

het huwelijk. En hoe meisjes volwassen worden en hoe de mentaliteit van 

het gebied is geweest dat een kind een vrouw wordt na de eerste 

menstruatie, ze wordt niet meer als kind gezien. In Engeland hebben we 

de leeftijd van 18 jaar wettelijk vastgelegd. Ze... er is de ?? positie rond de 16. 

En in sommige Europese landen, blijft het nog steeds 18. Er is geen 

drempel, zoals we in Engeland zeggen, je weet wel, de nacht voor je 18e, je 

begrijpt het niet, de volgende ochtend krijg je de sleutel van het huis. Dit 

was vroeger een traditie, je bent volwassen. 

 

In de geschiedenis van de mens was een kind volwassen toen ze de eerste 

menstruatie doormaakte. En het is net als in de dierenwereld. Het was rijp 

om zich voort te planten. Zo keek men er in die tijd tegenaan. Deze leeftijd 

van... dat is een feitelijke realiteit, het heeft een fysieke dimensie. En daar 

hielden ze zich aan. 

 

Maar je gaat dezelfde tijd terug in dat deel van de wereld. De mentaliteit 

was dat vrouwen regeerden, (3:10) en zij domineerden alles. En het was 

gebruikelijk in die tijd, 2000 jaar geleden, in het noordelijke deel van, of wat 

wij noemen, het deel van Babylon, en de? 

Baro hieronder, in het Arabische gedeelte, dat één vrouw 9 of 10 mannen 

had, omdat er niet genoeg vrouwen waren. Het was heel gewoon. 

 

Mohammed stond toe dat een man één vrouw deelde met 9 mannen, tot 



één man met 4 vrouwen. En dit bracht verandering. En toen was er een 

tekort aan meisjes om voor te zorgen. Dus gingen ze terug naar het punt 

van, wat wij noemen, fysieke volwassenheid. Veel van de bruiden van 

Mohammed waren slavinnen die aan hem gegeven waren. Hij ging niet op 

zoek naar vrouwen. Ze werden gestuurd, omdat hij de Profeet was en 

gerespecteerd werd, en wat moslims deden, zoveel landen overnemen met 

het zwaard, ze hadden districten waar ze belasting aan moesten betalen. 

Mohammed, de Islam, Moslims inden belasting van dorpen, en precies wat 

de Romeinen deden. 

 

De twee kleinkinderen van Mohammed, Hassan en Hussain, kregen om 

rustig te blijven en zich niet te bemoeien met het runnen van de 

Islamitische wereld, (3:12) wat wij noemen, de Grote Leider, het hoofd van 

de Islamitische structuur, gelijk aan 400, in die tijd, kilo goud per jaar, om 

hun huiszaken te runnen. Sorry, 4 ton goud. Wat ze in hun oorlogen 

verzamelden van de andere stammen, en wat ze inden als belasting. Deze 

twee jongens kregen iets van een miljoen dollar, in die tijd, alleen maar om 

hun entourage te behouden. Alleen maar omdat ze kleinkinderen van de 

Profeet waren. Het staat in historische boeken. Ze kregen miljoenen in die 

tijd. 

 

De dorpelingen verzamelden jonge meisjes, de mooiste jonge meisjes, en 

ze stuurden ze naar deze leiders, Mohammed, zijn ooms, en de rest die 

regeerden, en ze hadden de keuze van vrijheid. En zij gaven deze 

geschenken als slaven, als geschenken aan de andere slaven, of 



mensen die iets bereikt hadden in oorlogen. De beloning was een vrouw, 

plus goud en bezittingen. Het is precies wat onze leiders vandaag de dag 

doen. En dus toen ze deze vrouwen kregen, (3:14) waren het allemaal 

kinderen, jonge meisjes, omdat ze mooi waren en ze wisten dat ze deze 

oude mannen behaagden. 

 

De vierde vrouw van Mohammed was een slavin, die hij aan zijn derde 

vrouw had gegeven. Maar ze was zo mooi dat hij de slavin als vrouw nam. 

Maar hij was een... dezelfde slaaf, hij was zijn geadopteerde zoon. Als je de 

Islamitische geschiedenis leest.Ze kwamen gewoon, elke dag werden er 

belastingen gestuurd, kinderen werden als geschenk gestuurd naar en 

de rest. Ali werd het grootste probleemvoor de soennieten omdat hij een 

vrouw meenam die als slavin was gestuurd naar een van de leiders die een 

oorlog had gewonnen. En het moest zijn vrouw zijn, of zijn slavin. Ze was zo 

mooi. Ali nam haar voor een nacht. En hij brak de regel. En dit zorgde voor 

enorme chaos bij Mohammed. Ali was zijn schoonzoon, zijn neef, en ze 

namen wat ze wilden. 

 

En dit creëerde een van de grootste verdelingen in de Islam, tussen 

soennieten en sjiieten. Eén vrouw, één jonge slavin, omdat ze zo mooi was. 

Lees de geschiedenis van de Islam. En we hebben al deze problemen, 

vanwege vrouwen, of wat werd verzameld uit de oorlog en gegeven. En 

meestal gaven ze jonge meisjes, heel jonge meisjes, net in de puberteit 

gekomen, als geschenk aan hen, (3:16) niet alleen Mohammed, Abu Bakr, 

Osman, ze hadden het allemaal. Osman, ze hadden het allemaal. En ze 

veroverden de hele tijd, dus voor altijd, elke dag, jonge meisjes kwamen 

gewoon in hun bezit. Het was dus normaal om een jonge bruid te hebben. 

 

Je moet kijken naar de geschiedenis van die tijd, de cultuur van die tijd. 



Niet waar we 2000 jaar later naar kijken. Het was hetzelfde met de 

christenen. In hetzelfde gebied waar de, wat je noemt, ze geschenken 

kregen. Deze vierde vrouw van Mohammed, die een slavin was, kwam uit 

een christelijk dorp. Christenen gaven, de burgemeester stuurde hem als 

een, je weet wel, dank voor zijn opvoeding, en gaven hem. Van welke religie 

ze kwamen, maakte niet uit, het waren geschenken. Dus werden ze 

moslim. 

 

In de tijd van, hoe noem je dat, het Jodendom. In het Joodse geloof mag 

een oom trouwen met de dochter van zijn zus. Het is niet verboden. Dus, de 

oom ziet het kind geboren worden, en houdt van het kind van kinds af aan, 

vanwege de oom-kind relatie, en ze werden verliefd op, en ze kregen het 

meisje toen ze negen was, en ze trouwden met hen. Dus je kijkt niet naar 

slechts één, sommige Joden zijn hetzelfde. In de Islam is het verboden voor 

een oom om te trouwen, maar de neven en nichten kunnen wel trouwen, 

(3:18) daarom gaf Mohammed zijn neef aan zijn dochter, zijn favoriete 

dochter, en dat is Fatima. 

 

Het is hetzelfde met het christendom. In de tijd van de christenen gaf je 

moslims alleen maar de schuld. Je moet begrijpen dat het de cultuur van 

die tijd was. Het is alsof een schaap na een jaar volwassen wordt en een 

ram een kind zal krijgen. Bevestig het bestaan. Het was hetzelfde. Vrouwen 

hadden geen waarde. Ze waren gewoon handelswaar in een oorlog om te 

vangen, voor het plezier en de rest. 

 

De kinderen werden dus cadeau gedaan. Niemand vertelde over wat we 

tegenwoordig pedofilie en de rest noemen. Maar de ethiek was dat je een 

meisje niet aanraakt voordat ze volwassen is. Dus, ligt het probleem bij 

Mohammed, bij de Joden, bij de Christenen? Het zit allemaal in hetzelfde 



gebied. 



Ze zijn allemaal opgevoed met dezelfde manier van denken. Voor hen was 

het normaal. Alle neven en ooms van volgelingen, van mensen die 

Mohammed volgden, komen allemaal uit het gebied van Jordanië. Ze 

dragen de namen. Het is net als ik, Tavakoli, je weet dat ik uit Iran kom, of ik 

kom van die kant. Je bent een Smith, je komt uit Engeland, je krijgt geen 

Smith in Teheran. Het is hetzelfde. (3:20) 

 

Abu Bakr, Osman en Ali en Ali was eigenlijk Allah, wat een andere Godin is. 

Een andere God in die tijd geleden, en werd toen Ali. En het is een gewoon 

woord, het komt van 2000 jaar geleden, en hij was een van de goden. Door 

de verandering van woorden, door te spelen met het heen en weer, 

veranderen ze dezelfde betekenis, maar in verschil ??. 

 

Dus als we het hebben over Mohammed die een 9-jarige trouwt, zul je zien 

dat ze vaak wachtten tot het een leuk nichtje was, tot ze negen was en 

getrouwd, dan was het van jou. Of, een jongen werd volwassen, bar mitswa 

op 13-jarige leeftijd. Het meisje werd volwassen op het moment van de 

puberteit. Want er was geen teken dat een jongen een man zou worden. 

En toen zeiden ze: "Op zijn 13e wordt hij een man." Dus hij kon nog een 

baby zijn, nog in de pampers en zo, maar hij was 13, dus hij is een man. Maar 

het meisje had een teken, een fysiek teken van menstruatie. Veel ooms 

waren getrouwd tot de dochter van de zus in de puberteit was, zodat ze 

konden trouwen. Geef de Islam niet de schuld, begrijp de cultuur. 

 

R: Dus de vraag komt op, is het vandaag de dag in onze moderne wereld, 

zogenaamd moderne wereld, goed dat sommige culturen of religies nog 

steeds die leringen behouden en... 

 

K- We hebben de "doelpaal" veranderd, maar we hebben de 



volwassenheid, lichamelijkheid van de meisjes niet veranderd. (3:22) Er is 

een groot probleem, dat onder de jongens of de meisjes ligt, man of vrouw. 

Pedofilie is verkeerd. Maar waar trekken we de grens van volwassenheid, 

mentale volwassenheid. Ik ken jongens van 25, die zijn nog erger dan 11 jaar 

oud. En ze runnen bedrijven. Waarom waren ze niet volwassen toen ze 18 

waren? Je komt in veel Joodse bedrijven, jongens van 13, 14 komen in 

zaken, en ze zijn, ze hebben een prachtig brein om veel geld te verdienen, 

maar mentaal zet je ze met een meisje, ze zijn nog geen 10 jaar oud. Is dat 

juist om ze te laten trouwen? 

 

Er moet inzicht zijn in de fysische eigenschappen van de ruimte. Wat doen 

we in de ruimte? Dit is wat ik vraag, ik stel iemand. Hoe weten we wanneer 

we met een andere entiteit in de Ruimte vallen, is het dan volwassen? Hoe 

oud kunnen ze duizend jaar zijn voordat ze volwassen zijn? Ze kunnen zich 

voortplanten. 

 

Pedofilie is verkeerd, het maakt niet uit hoe je het vormgeeft. En onze 

samenleving, de samenleving van vandaag, begrijpt de waarschijnlijkheid 

van het herkennen van links en rechts, is 18. En daar moeten we ons aan 

houden. En het is juist, want dan kunnen ze een beslissing nemen. Maar 

we zien in de Islamitische landen dat ze de wet nu ombuigen, dat meisjes 

op 13-jarige leeftijd trouwen, (3:24) maar niet geregistreerd worden, maar 

feitelijk bij hun echtgenoot wonen. We zien dat de Engelse overheid 

wettelijk toestaat dat meisjes van 16 jaar en ouder bij mannen van 18 jaar 

en ouder zijn. Die ze waarschijnlijk op school of in de kroeg hebben 

ontmoet. De overheid buigt de regels. En het is hoe in sommige landen 21 

nu wordt gepusht als het punt van volwassenheid, wat eigenlijk meer 

haalbaar is. Het is een correctere tijd om 21 te zijn dan 18. 



We moeten dus begrijpen hoe we collectief begrijpen. En we accepteren 

de samenleving dat het kind veilig is. In Afrika trouwen ze in de puberteit. 

In Zuid-Amerika en sommige jungles is het nog steeds hetzelfde. Niemand 

draagt zijn geboorteakte bij zich. We hebben regels gemaakt, en op zoveel 

manieren, de juiste manier. Maar om iedereen op één lijn te krijgen, is een 

ander spel. Maar als je teruggaat naar de tijd van ?? Hans, moet je 

begrijpen dat ze het allemaal deden. De christenen, de joden, de moslims 

en de rest. 

 

R: Wat vonden hun goden hiervan? K- 

Ga het aan hun goden vragen. 

R: ... Wij hebben gelijk maar de anderen hebben ongelijk.... 

 

K- ... (3:26) Laat me je iets uitleggen, heel duidelijk... Je moet iets begrijpen. 

.... Je moet begrijpen, als we het hebben over Mohammed die met dit 9-

jarige meisje trouwt. Lees historisch wat er gebeurde. Historisch gezien 

hield hij van het meisje. Het was rond de tijd dat zijn vrouw stierf, Khadija. 

Het was in die tijd. Historisch gezien... Khadija liet Mohammed niet opnieuw 

trouwen. Hij was... ze wilde niet dat hij dat deed, ze was er tegen, maar hij 

deed ook sommige dingen, dat is iets anders. Dit meisje was 6 toen hij 

verliefd op haar werd, of wat dan ook, als kind. En toen hij met haar wilde 

trouwen, nam de moeder haar, het meisje, mee onder de vrouwen van de 

Mohammed. Wat ze tegenwoordig doen met koninklijke families, om te 

controleren of het meisje maagd is en de rest, medisch. Ze werd 

onderzocht en wat dan ook, dat ja, ze is maagd, ze is een meisje, ze kan een 

vrouw zijn, ze is door haar menstruatie heen. En toen bracht de moeder het 

meisje naar Mohammed. Het werd gedaan volgens de boeken (gebruiken). 

Het was niet zo dat hij een 9-jarig meisje ging pakken. Nee. 

 



Lezen. Ik zeg altijd, doorloop de geschiedenis. Neem niet wat het is. Het 

meisje, toen ze 9 jaar oud was, toen ze haar puberteit bereikte, 9, 10, (3:28) 

ze werd onderzocht door de oudere vrouwen dat ze volwassen is. Ze is door 

haar menstruatie heen, ze is... ze kan met een man getrouwd worden. En 

de moeder nam het meisje, omdat ze verloofd was met de, Mohammed, 

met hem als zijn vrouw. Het was niet gewoon een 9-jarig meisje 

"bespringen". Ze nam hem echt mee, zette haar naast Mohammed en zei 

tegen Mohammed en tegen het kind: "Hij is jullie nieuwe familie en jullie 

zijn zijn nieuwe familie." "Hij is je nieuwe familie en jij bent zijn nieuwe 

familie." Het werd niet gedaan, "Oh, iets achter het gordijn." Toen 

Mohammed met dit meisje trouwde, gebeurde dat volgens de boeken van 

die tijd. Wat de cultuur in die tijd accepteerde. 

 

Veel Joodse vrouwen namen hun eigen dochter mee naar hun broers en 

die zeiden: "Nu kun je met haar trouwen, ze is een vrouw." Zelfs zij was 9 

jaar oud. Daarom hebben we op dit moment zoveel ziekten in Joodse 

families. In Joods bloed zijn er onbekende ziekten, interfamiliale 

huwelijken, neef, oom van het kind en oom van het kind. En we hebben 

hetzelfde in de islamitische wereld, neven die weer met neven trouwen, 

hun kinderen trouwen met hun neven. Dus, als je over deze dingen praat, 

begrijp dan de geschiedenis. 



Begrijp me goed, daarom zei ik dat als je door de geschiedenis gaat, wat er 

fysiek gebeurd is anders is dan wat je er mystiek in wilt brengen. (3:30) In de 

huidige maatschappij accepteren we dat 18 18 is. Het meisje moet 18 zijn. En 

ik geloof dat 21 nog steeds de wettelijke maat zou moeten zijn in plaats van 

18, omdat de meeste van onze kinderen van 18 nog steeds kinderen zijn, 

erger dan 9-jarigen. En we moeten het doen zoals het is, maar we hebben 

dit verschil nu in de islamitische wereld, ze komen met een 9-jarige, en het 

is verkeerd voor onze westerse samenleving, en het is niet acceptabel. 

 

Als je vandaag naar Afghanistan gaat, zeggen de mullahs tegen de mensen: 

"Als je een dochter van 12 of 13 hebt, breng haar dan mee en geef haar aan 

ons om met hen te trouwen." Dan doe je iets goeds. Dat is wat er vandaag 

gebeurt in Afghanistan. En mensen verstoppen hun kinderen. 

 

Jaren geleden was ik betrokken bij de Verenigde Naties en bij 

mensenhandel en kinderhandel. En het was altijd een probleem als we 

naar India keken, als we naar Afrika keken, we konden er meestal geen kop 

of staart aan krijgen. In India en Kasjmir baren ze een kind om het op 

puberleeftijd te verkopen. En ze gaan elk jaar, mensen gaan het dorp rond, 

om de kinderen van meisjes die dat punt bereiken te verzamelen. En ze 

verschepen ze helemaal vanuit Punjab, naar de prostitutiehuizen van Delhi. 

(3:32) En sommigen van hen, die meer gewaardeerd worden in gezicht en 

uiterlijk en aanraking, verschepen ze naar Saoedi-Arabië. We hebben 

hetzelfde probleem met Afrikaanse kinderen, die uit hun dorpen worden 

gehaald, ze weten niet eens uit welk dorp ze komen, ze worden, de 

meesten van hen sterven, naar Arabische landen gebracht. Het is niet zo 

zwart-wit als het gaat. We hebben nu hetzelfde in wat vroeger het 

Oostblok was. Jonge meisjes, heel jonge meisjes, worden verscheept naar 

de "rode districten" van Europa en de regeringen sluiten hun ogen. 



Tsjechië, en Moldavië, Roemenië, dit alles is nog steeds het fundament van 

de handel in jonge meisjes naar Europa. Denk maar niet dat Europeanen 

zo beschaafd zijn. Het moet gestopt worden, maar hoe we het stoppen is, 

wat ik zeg, het is verheffing van de STM. 

 

Nog een vraag? 

 

R: We hebben een laatste vraag met Mehranez. 

K- Ik denk dat ze ons iets gaat leren, laten we eens kijken> 

 

V: Mehranez... (3:34) Nou, voor zover ik weet over, ik vond over de Profeet 

Mohammed. Hij trouwde, zoals veel mensen in die tijd, met meisjes van 

andere families, om vrede tussen de twee te hebben. Want als je trouwt, 

zelfs op de een of andere manier in Iran, in stammen, ben je een deel van 

hen. Je kunt zaken doen en niemand valt je aan. Dus ik denk dat in het 

geval van Aisha, die erg jong was, ze trouwden, maar de Profeet raakte haar 

pas aan toen ze 18 was. Dus, en het bewijs is dat ze geen kinderen hadden. 

De enige kinderen die we kennen van de Profeet zijn van zijn eerste vrouw, 

hij was 25, zij was 14, dus het betekent dat er geen seksuele 

aantrekkingskracht is. Hij trouwde met haar en bleef haar trouw tot het 

einde van haar leven, wat een hoge leeftijd was. Hij had een dochter, 

Fatima, waar de hele dynastie uit voortkwam, en twee jongens die eerder 

stierven. Dus hij kon kinderen maken, maar hij maakte geen kinderen met 

dit meisje. En het was gewoon de dochter van zijn goede vriend. En om 

vrede en veiligheid te hebben, trouwden ze. 



En ook in het klimaat van Saoedi nu, voor Arabisch, de meisjes en jongens 

volwassen veel jonger dan de andere klimaat, die meer vochtig en koud. En 

het betekent dus dat de Profeet niet trouwde voor het plezier of de 

seksualiteit. (3:36) Het is gewoon de gewoonte van die tijd om met andere 

stammen te trouwen. En hij had zoveel respect voor de vrouwen op het 

moment dat ze het babymeisje onder de, in het graf, ze doodden het 

babykind, dat is een meisje. In die tijd kuste de profeet de hand van haar 

dochter elke keer als ze hem opzocht. En hij had veel respect voor zijn 

dochter. Hij stond op als ze aankwam. En dat was het symbool van respect 

voor de vrouw, en dat is wat we ervan moeten leren. Deze huwelijken 

waren niet zoals het hebben van 90 kinderen en 100 kleinkinderen, zoals in 

die tijd, wat we zien bij de Arabieren. Het zijn vrouw en kinderen. En heel 

erg bedankt, dat is alles. Ik kan het mis hebben, dat is wat ik wil. Dank u. 

 

K- Dank je. 

 

K- Ja, maar ze zeggen dat Mohammed al zijn 18, 16 vrouwen op één plek 

hield, in één huis. Dat hij, zij hadden altijd dat, wat je noemt, respect, dat 

zelfs welke nacht hij met wie was, en het werd bewaard en gerespecteerd. 

En je moet begrijpen dat degenen onder jullie die zijn opgevoed om op een 

andere manier naar de Islam te kijken. 

 

Als je duizend vrouwen in een Joodse familie hebt, telt rond de gebedstafel 

niet. Een pasgeboren jongen telt. (3:38) In het christendom was de waarde 

van een vrouw respect, maar niets anders. In die tijd gaf Mohammed de 

waarde aan vrouwen, dat zij zelfs in de erfenis, zoals jullie dat noemen, één 

tot twee krijgen in vergelijking met de jongens. Dus hij verhoogde het 

niveau van respect of gelijkheid van vrouwen. Dat staat in de Koran, je kunt 

het niet veranderen. 



 

In Tora besta je niet als je een Joodse (?? vrouw) bent. Je bent gewoon een 

ander productiesysteem. In het christendom, de manier waarop we het 

hebben, wat je Christus noemt, is gewoon een respect voor de vrouw zoals 

het is. En Mohammed gaf voor het eerst een waarde aan vrouwen in de 

Islamitische wereld, in de Arabische wereld. Maar als je de berg oversteekt 

waar de Arabieren aan deze kant waren, Irak en de rest, en de andere kant 

van de bergen, waar de Perzen waren, waren vrouwen de heersers van het 

gezin. Er is een berg die dwars door de westkant van Iran loopt, waar de 

Arabieren aan deze kant van de berg zaten en de Perzen aan de andere 

kant. Het was een heel ander verhaal als het om vrouwen ging. 

 

In de Perzische cultuur regeert de vrouw met een "ijzeren vuist". Hun 

woord, het laatste woord in het huis, zelfs vandaag nog, in de Iraanse 

huizen, is de vrouw. We respecteren onze moeder daarbuiten. En als je iets 

tegen je dochter zegt, zegt hij: "Ga met je moeder praten. 

Wat ze ook zegt." Hartelijk dank voor vandaag. 

 

R: Namen de vrouwen 9-jarige jongens als echtgenoten, toen ze 

overheersten? K- Ik weet het niet, ik weet het niet. (3:40) 

R: Ze hebben een andere, een heel andere filosofie die ze... 



K- In het Perzische huis, zelfs vandaag nog, als mijn zus binnenkomt, heeft 

zij, zelfs als oudere zoon van de familie, rechten op alles, weet je, 

traditioneel, maar haar woord is het laatste woord. Zelfs in mijn huwelijk is 

het hetzelfde. In de Iraanse cultuur, de echte Iraanse cultuur, is de moeder 

het laatste woord in huis. Maar ze verandert de woorden van de vader i n  

het laatste woord. Maar mijn moeder, wij konden ons nooit tegen haar 

keren, echt niet. Je hebt nooit een verkeerd woord gezegd tegen je 

moeder, je hebt nooit een gezicht getrokken naar wat ze niet wilde. Je 

deed je werk, je deed wat je wilde doen, maar het respect voor vrouwen in 

de Perzische cultuur zit diep. In zekere zin aanbidden we onze vrouwen. 

Het maakt niet uit of het in de vorm van een moeder, vrouw of dochter is. 

Als je Iraanse mannen met hun dochters ziet, dan begrijp je het. We tonen 

de liefde van ons leven aan onze dochters, aan onze vrouwen. Het is een 

andere cultuur. Hartelijk dank voor vandaag. 

 

V: ... In de Koran staat "zwart op wit" dat mannen en vrouwen precies 

hetzelfde zijn, dat wie het beste doet wat goed is, naar het Paradijs gaat en 

daar een beloning krijgt. 

van haar. Er is dus geen verschil tussen mannen en vrouwen, spiritueel 

gezien. Dus, ga je gang. (3:42) 

 

K- Hartelijk dank. Dank u wel. 

 

Ja, maar als je verder gaat in de geschriften van Bahá'u'lláh, zegen zijn 

naam, zegt hij: "Als je genoeg geld hebt om twee kinderen op te voeden 

die je hebt, een jongen en een meisje, voed je de moeder, de dochter op, 

zodat zij een moeder van de toekomst wordt en de volgende generatie 

opvoedt. En de opvoeding moet correct zijn." Het hangt ervan af naar 

welke religie we kijken en hoe we de dingen zien. Maar over het algemeen 



komt het voort uit respect voor de mensheid en wat we respecteren. 

 

Hartelijk dank voor vandaag. Dank u wel. We zien jullie volgende week. En 

iedereen die gelooft in de weg van Christus, een gelukkig nieuwjaar en 

geniet ervan, maandag. 
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